
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT DEL DIA 23 DE
DESEMBRE DE 2014 

Núm.: PLE2014/16
Dia i hora: 23/12/2014 19:40:00
Lloc: Sala Ple

Assistents

Alcalde Senyor JULI FERNÁNDEZ IRUELA
Regidor Senyor XAVIER ROCAS GUTIÉRREZ
Regidora Senyora JUDIT ZARAGOZA LLIRINÓS
Regidor Senyor JOAQUIM VENCELLS SERRA
Regidora Senyora MARGARITA MAURI JUNQUÉ
Regidor Senyor XAVIER RANGEL MARTÍNEZ
Tinent d'Alcalde Senyor ALBERT GÓMEZ CASAS
Regidor Senyor FREDERIC PRATS ESTEVE
Regidora Senyora MARIA TERESA FRIGOLA BORRÀS
Regidor Senyor LLUÍS PUJOL MASCORT
Regidor Senyor JOSEP GABARRÓ GUIRAO
Regidor Senyora SERGI SABRIÀ BENITO
Regidor Senyor XAVIER VILÀ BONMATÍ
Regidor Senyor MÀRIUS LLEDÓ SALVADOR
Regidora Senyora CARME FARRARONS TURRÓ
Regidor Senyor GUILLEM GENOVER RIBAS
Regidora Senyora ANA RECIO LÓPEZ
Regidor  RICARDO MENOR PEIRÓ
Regidora Senyora LAURA GALIANA GARCIA
Regidor Senyor XAVIER RODRIGO LÓPEZ
Regidor Senyor EDUARD GUERRA CASTILLO
Interventor acctal. Senyor GUSTAU TAPIAS SOLÀ
Secretari Senyor MARIÀ VILARNAU MASSA

A la Sala de Plens de la Casa Consistorial es reuneix el Ple per fer sessió Ordinària en
primera convocatòria, el dia i l'hora que s'indiquen a l'encapçalament, amb el següent:

Ordre del dia

A) Part Resolutiva

1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR..-
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2.- RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA.- Coneixement.-

A.1) Assumptes comissió informativa de règim interior, pressupost i hisenda

3.-  RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA.  Ratificació:  a)  Nomenament  de lletrada dels
serveis  jurídics  municipals  i  de  procurador  dels  tribunals.  b)  Nomenament  per
comparèixer i personar-se l’Ajuntament davant de jutjats. c) Desistiments.-
4.- SENTÈNCIES. Coneixement.-  
5.- PROCEDIMENT OBERT PER A LA CONTRACTACIÓ MIXT DE GESTIÓ DELS
SERVEIS PÚBLICS DE RECOLLIDA DE RESIDUS, I SERVEIS D'ADMINISTRACIÓ
DE LA DEIXALLERIA I NETEJA VIÀRIA, PLATGES I MERCATS.-  Aprovació dels
plecs de condicions i inici del procediment.-
6.-  CONTRACTACIÓ,  MITJANÇANT PROCEDIMENT SENSE PUBLICITAT,  DELS
TREBALLS  COMPLEMENTARIS  DEL  SERVEI  DE  CONSERVACIÓ  I
MANTENIMENT DE LA JARDINERIA DE PALAFRUGELL.- Adjudicació 
7.- RETRIBUCIONS REGIDORS – ANY 2015.- Aprovació.-
8.- DENOMINACIÓ DE CARRERS I ESPAIS PÚBLICS: MODIFICACIÓ DE L'ACORD
DEL PLE DE L'AJUNTAMENT DEL DIA 25 DE MARÇ DE 2014 I DENOMINACIÓ DE
NOUS ESPAIS.- Aprovació.-
9.-  CONCESSIÓ  BONIFICACIÓ  IMPOST  SOBRE  CONSTRUCCIONS
INSTAL·LACIONS I OBRES . Aprovació

A.2) Assumptes de la comissió informativa d'urbanisme, obres, serveis, medi
ambient i habitatge

10.- ACORD DE MODIFICACIÓ DELS ESTATUTS DEL CONSELL D'INICIATIVES
LOCALS PER AL MEDI AMBIENT DE LES COMARQUES DE GIRONA (CILMA).
Ratificació.-

B) Control i fiscalització dels òrgans de govern

11.- INFORMES.-
12.- PRECS I PREGUNTES.-

Desenvolupament de la sessió

Una vegada comprovat pel secretari l’existència del “quòrum” que cal perquè pugui ser
iniciada la sessió, consistent en la majoria dels membres de dret que en formen part,
es passa a tractar els assumptes inclosos en l’ordre del dia. 

A) Part Resolutiva

1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LES SESSIONS ANTERIORS

D’acord amb el que disposa l’article 108 del Reglament Orgànic Municipal, el president
sotmet  a  la  consideració  dels  assistents  l'esborrany  de  les  actes  de  les  sessions
anteriors següents:
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•        PLE2014/13 Extraordinària 19/11/2014

•        PLE2014/14 Ordinària 25/11/2014

Sense que hi hagi intervencions es tenen per aprovades les mateixes per unanimitat.

2.- RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA

Es  dóna  compte  a  l'efecte  d'assabentat  de  les  Resolucions  dictades  per  l'Alcalde
durant els següents períodes:

- Període comprès entre el 20 de novembre de 2014 i el 18 de desembre de 2014,
número en ordre correlatiu creixent de la 2908/2014 a la 3147/2014.

A.1) Assumptes comissió informativa de règim interior, pressupost i hisenda

3.- RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA. Ratificació: a) Nomenament de lletrada dels
serveis jurídics municipals i de procurador dels tribunals. b) Nomenament per
comparèixer i personar-se l’Ajuntament davant de jutjats. c) Desistiments.-

Relació de fets:

Vista la Resolució de l’Alcaldia número 2641/2014, de data 22 d’octubre de 2014, per
la qual es va resoldre desistir del recurs contenciós administratiu número 309/2014,
que se segueix davant de la Secció Cinquena de la Sala del Contenciós Administratiu
del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, interposat per aquesta administració
contra la Resolució número 63/2014, dictada en data 6 de maig de 2014 pel Tribunal
Català de Contractes del Sector Públic de la Generalitat de Catalunya, en el recurs
interposat  per  la  societat  Fomento  de  Construcciones  y  Contratas,  S.A.  contra
l’adjudicació  del  contracte  de  serveis  públics  de  neteja  viària,  platges,  mercats,
recollida de residus de procedència domèstica, no domèstica, recollides específiques i
el seu transport a l’abocador, i gestió de deixalleria, en la modalitat de concessió de
l’Ajuntament  de  Palafrugell,  per  la  qual  s’estimava  el  recurs  i  es  declarava  nul  el
procediment de licitació efectuat per aquest ajuntament. 
 
Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 2734/2014 de data 3 de novembre de 2014,
per la qual es va nomenar a la lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al
Col·legi  de  Figueres,  senyora  Júlia  Giró  Val,  per  representar  i  defensar  aquest
ajuntament  davant  del  Jutjat  Contenciós  Administratiu  número  3  de  Girona,  en  el
recurs ordinari número 261/2014, interposat pel lletrat senyor Josep Pericay Pijaume,
en nom i representació del senyor Josep Maria Pagès Pagès, contra la Resolució de
l’Alcaldia número 1121/2014, de data 7 de maig de 2014, que va resoldre desestimar
les al·legacions presentades pel recurrent, i va decretar la suspensió de les obres que
el senyor Josep Maria Pagès Pagès portava a terme a la finca situada al l’Avinguda
d’Espanya número 117, a Palafrugell.
 
Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 2808/2014 de data 11 de novembre de 2014,
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per la qual es va nomenar a la lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al
Col·legi  de  Figueres,  senyora  Júlia  Giró  Val,  per  representar  i  defensar  aquest
ajuntament  davant  del  Jutjat  Contenciós  Administratiu  número  2  de  Girona,  en  el
recurs  ordinari  número  245/2014,  interposat  pel  procurador  dels  tribunals  senyor
Francisco Javier Abajo Abril, en nom i representació de la Sociedad de Gestión de
Activos  procedentes  de  la  Reestructuración  Bancária,  S.A.  (SAREB),  contra  la
Resolució de l’Alcaldia número 913/2014, de data 9 d’abril de 2014, que va desestimar
el recurs de reposició interposat per la part recurrent contra la Resolució de l’Alcaldia
número  566/2014  de  data  6  de  març  de  2014,  que  va  declarar  divuit  habitatges
propietat  de  SAREB com a  desocupats  i  va  requerir  l’esmentada  societat  perquè
adoptés les mesures oportunes per tal de cessar aquesta situació.
 
Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 2840/2014 de data 13 de novembre de 2014,
per la qual es va nomenar a la lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al
Col·legi  de  Figueres,  senyora  Júlia  Giró  Val,  per  representar  i  defensar  aquest
ajuntament  davant  del  Jutjat  Contenciós  Administratiu  número  2  de  Girona,  en  el
recurs  ordinari  número  350/2014,  interposat  pel  procurador  dels  tribunals  senyor
Joaquim Garcés Padrosa, en nom i representació de la Cámara Oficial de Contratistas
de Obras de Cataluña, contra l’acord de la Junta de Govern Local de data 12 d’agost
de  2014  que  va  desestimar  l’escrit  d’al·legacions  presentat  al  plec  de  clàusules
administratives particulars que ha de regir la licitació, adjudicació i posterior execució
de  les  obres  d’adequació  de  l’edifici  de  l’energia  per  a  centre  autoritzat
d’ensenyaments artístics professionals de música, primera fase, a Palafrugell.
 
Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 2900/2014 de data 19 de novembre de 2014,
per la qual es va nomenar al procurador dels tribunals senyor Jesús Sanz López i a la
lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col·legi de Figueres, senyora Júlia
Giró Val, el primer per representar i la segona per defensar aquest ajuntament davant
la Sala Contenciosa Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en
el recurs d’apel·lació interposat pel lletrat senyor Carlos Virgili Ribé, en representació
de la senyora Sònia Rocha Carretero, contra la sentència dictada en data 6 de juny de
2014, pel magistrat jutge del Jutjat Contenciós Administratiu número 1 de Girona en el
procediment abreujat número 51/2014, que va declarar la inadmissibilitat del recurs pel
que fa a la pretensió indemnitzatòria de danys i perjudicis reclamats, i per l’altra banda
va estimar el recurs interposat per la part actora, pel que fa a la resta de pretensions,
anul·lant,  per  considerar-la  no  ajustada  a  dret,  la  resolució  de  l’Ajuntament  de
Palafrugell  de data 5 de desembre de 2013 que determinava les retribucions de la
funcionària recurrent,  en el  període comprès entre l’1 de novembre de 2013 i  el  3
d’abril de 2014, que serien del 20% del salari brut equivalent a la jornada complerta.
 
Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 2934/2014 de data 26 de novembre de 2014,
per la qual es va nomenar al lletrat adscrit al Col·legi de Girona, senyor Xavier Hors
Presas,  per  representar  i  defensar aquest  ajuntament  davant  del  Jutjat  Contenciós
Administratiu número 3 de Girona, en el recurs ordinari número 283/2014, interposat
per  la  procuradora  dels  tribunals  senyora  Esther  Sirvent  Carbonell,  en  nom  i
representació de les societats Parc Comercial de Palafrugell, S.L., Jozurc Serveis, S.L.
i Ampurdanesa de Desarrollos Turísticos, S.L., contra la desestimació presumpta de la
sol·licitud  de  resolució  dels  convenis  signats  per  les  societats  ara  recurrents  amb
l’Ajuntament de Palafrugell, i d’indemnització.
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Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 2939/2014 de data 26 de novembre de 2014,
per la qual es va nomenar al procurador dels tribunals senyor Jesús Sanz López i a la
lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col·legi de Figueres, senyora Júlia
Giró Val, el primer per representar i la segona per defensar aquest ajuntament davant
la Sala Contenciosa Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en
el recurs d’apel·lació interposat per la procuradora dels tribunals senyora Mª Àngels
Vila Reyner, en representació de la Comunitat de Propietaris Pireu Dulce Chacón i
Gutiérrez de Llafranc, contra la sentència de data 30 de juny de 2014 dictada pel Jutjat
Contenciós Administratiu número 2 de Girona en el recurs ordinari número 289/2012,
que va desestimar el recurs presentat per la part actora i va declarar la conformitat a
dret de l’acord de la Junta de Govern Local de data 28 de juny de 2012 que aprovava
el Conveni de col·laboració per a la cessió d’un terreny privat per aparcament públic
municipal a Llafranc. 

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Ratificar les esmentades resolucions. 

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
No s'han fet intervencions.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova per unanimitat la proposta sense esmenes.

4.- SENTÈNCIES. Coneixement.- 

Relació de fets:

Vista la sentència dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu número 1 de Girona en
el procediment abreujat número 215/2014, interposat per la societat Generali España,
S.A. de Seguros y Reaseguros, contra l’acord de la Junta de Govern Local de data 25
de març de 2014 que va desestimar la reclamació de responsabilitat patrimonial de
l’administració per danys materials al vehicle matrícula 2060-DGJ com a conseqüència
de col·lidir amb una tapa de clavegueram, per la qual s’estima parcialment el recurs
interposat per la part actora i condemna a l’administració demandada a satisfer el 40%
de la quantitat reclamada. 

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Donar-se per assabentat de l’esmentada sentència. 

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.
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Intervencions:
No s'han fet intervencions.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova per unanimitat la proposta sense esmenes.

5.- PROCEDIMENT OBERT PER A LA CONTRACTACIÓ MIXT DE GESTIÓ DELS
SERVEIS PÚBLICS DE RECOLLIDA DE RESIDUS, I SERVEIS D'ADMINISTRACIÓ
DE LA DEIXALLERIA I NETEJA VIÀRIA, PLATGES I MERCATS.- Aprovació dels
plecs de condicions i inici del procediment.-

Relació de fets:

Vist l’expedient de contractació mixt de gestió del serveis de recollida de residus, i
serveis d’administració de la deixalleria i neteja viària, platges i mercats.
 
El  contracte  es  regeix  pel  plec  de  clàusules administratives  particulars,  el  plec  de
prescripcions  tècniques,  pel  Text  refós  de  la  Llei  3/2011,  de 14 de  novembre,  de
contractes del sector públic, el Reglament parcial de la Llei de contractes del sector
públic,  aprovat  per Reial  Decret  817/2009,  de 8  de maig,  i,  en allò  que no resulti
derogat, pel Reglament General de la Llei Contractes de les administracions públiques,
aprovat pel Reial Decret 1098/2001, de 12 d’octubre. 
 
L’objecte  del  contracte  té  caràcter  administratiu,  de  conformitat  amb  l’article  19  i
següents del Text refós de la Llei de Contractes del Sector Públic, i és de naturalesa
mixta (contracte de gestió de serveis públics i contracte de serveis).
 
De conformitat amb l’article 12 del TRLCSP, el contracte és regirà per la normativa
relativa als contractes de gestió de serveis públics,  al  ser  la prestació que té més
importància des del punt de vista econòmic (16.360.618,58 €) que les prestacions dels
serveis  (16.258.455,07  €).  La  modalitat  que  s’adopta  per  a  la  tipologia  de  gestió
serveis públics, de conformitat amb l’article 277.a) del TRLCSP, és la concessió, amb
la qual l’empresari gestionarà el servei assumint el risc operacional.
 
El contracte té una durada de 10 anys, que correspon al període d’amortització de la
maquinària a adscriure al servei.
 
Donat que la Llei 2/2014, de 27 de gener va derogar la necessitat d’exposició pública
dels plecs que preveia l’article 277 del TRLMRL , una vegada aprovat el plec es pot
sotmetre a licitació el contracte. Cal publicar anuncis al BOP i al perfil del contractant.
No procedeix la publicació d’anuncis al DOUE donat que no està subjecte a regulació
harmonitzada pel motiu que les normes aplicables són les previstes pels contractes de
gestió  de  serveis  públics,  i  aquesta  categoria  de  contractes  no  està  subjecte  a
harmonització comunitària.
 
El  procediment d’adjudicació escollit  és el  procediment obert  i  es tramita de forma
ordinària.
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Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Aprovar l’expedient de contractació mixt de gestió del serveis de recollida de
residus, i serveis d’administració de la deixalleria i neteja viària, platges i mercats, amb
un valor estimat de contracte de 32.619.073,65 euros, sense IVA ( tipus aplicable del
10%), amb càrrec a les aplicacions pressupostàries corresponents de l’exercici 2015.
En aquest sentit, aquest contracte es tramita de forma anticipada d’acord amb l’article
110.2 del TRLCSP.
 
Segon.- Aprovar el plec de clàusules administratives particulars i plec de prescripcions
tècniques que han de regir la contractació i el projecte d'explotació.

Tercer.- Disposar,  així  mateix,  la  publicació  dels  anuncis  de licitació  en el  Butlletí
Oficial  de  la  Província  de  Girona i  Diari  Oficial  de  la  Generalitat  i  en  el  perfil  del
contractant de la pàgina web municipal, d’acord amb el que s’estableix el reial decret
legislatiu 3/2011,  pel  que s'aprova el  text  refós de la Llei  de contractes del  sector
públic.
 
Quart.-  Facultar  a  la  mesa  de  contractació  per  excloure  les  empreses  que  hagin
presentat ofertes que no puguin ser complertes per haver inclòs valors anormals o
desproporcionats,  d’acord  amb  l’article  152.4  del  TRLCSP  i  fer  el  requeriment  de
documentació establert a l’article 151.2 de la mateixa Llei.

Esmenes:
S'han presentat esmenes per part del grup d'Esquerra Republicana de Catalunya amb
el següent contingut:
 

Sergi Sabrià Benito, portaveu del Grup Municipal d’ERC, segons estableix l’article 105,
apartat  5  del  títol  cinquè  del  Reglament  Orgànic  Municipal  de  l’Ajuntament  de
Palafrugell, presenta la següent:

ESMENA  PARCIAL  A  LA  PROPOSTA  DEL  PLEC  DE  CLÀUSULES
ADMINISTRATIVES  PARTICULARS  I  TÈCNIQUES  QUE  HA  DE  REGIR  EL
CONTRACTE  MIXT  DELS  SERVEIS  DE  RECOLLIDA  DE  RESIDUS,
ADMINISTRACIÓ DE LA DEIXALLERIA I DE NETEJA VIÀRIA, MERCATS I PLATGES
QUE  ES  PRESENTA  PER A  LA  SEVA  APROVACIÓ  EN EL  PLE  DEL  MES  DE
DESEMBRE D’AQUEST AJUNTAMENT. 
 
Modificació de text al document de clàusules administratives on consta i descriu el
següent:
 
 
CAPÍTOL I.- CONFIGURACIÓ GENERAL DEL CONTRACTE.

3. Durada del contracte. 
 
La durada del  contracte de serveis  (període principal)  serà  de 10 anys  des de la
formalització del contracte. (...)
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Serà substituït per:
 
La  durada  del  contracte  de  serveis  (període  principal)  serà  de  4  anys  des  de  la
formalització del contracte. (...)
 
 
Modificació de text al document de clàusules administratives:
  
On consta i descriu el següent
 
CAPÍTOL I.- CONFIGURACIÓ GENERAL DEL CONTRACTE.

4. Valor estimat, pressupost de licitació i preu del contracte. 
 
4.1.- El valor estimat del contracte, d’acord amb l’article 88 del TRLCSP, i donat que
la  seva  durada  total  es  preveu  de  10  anys  (incloses  les  eventuals  pròrrogues
contractuals d’1+1 anys), és de 32.619.073,65 euros, IVA no inclòs. L’IVA aplicable en
aquest moment és del 10% ( 3.261.907,37 euros)
 
El  valor  estimat  s’ha  obtingut  a  través  de  l’estudi  econòmic  de  l’avantprojecte
d’explotació més una estimació del valor dels encàrrecs puntuals, i es desglossa de la
següent manera:
 
- Servei de recollida de residus: 16.360.618,58 euros, calculats a partir de la previsió
d’ingressos del compte d’explotació, calculats a partir del pressupost de licitació del
servei  (16.260.618,58  euros  )  i  una  estimació  del  valor  dels  encàrrecs  puntuals
( 100.000 euros).
-  Servei  de  manteniment,  consergeria  i  recollida  de  residus  de  la  deixalleria:
836.003,19 euros, calculats a partir del pressupost de licitació del servei.
- Servei de neteja de vies públiques, del mercat i  de platges: 15.422.451,88 euros,
calculats a partir del pressupost de licitació del servei (15.322.451,88 euros ) i  una
estimació del valor dels encàrrecs puntuals ( 100.000 euros).
 
Serà substituït per:
 
El  valor estimat del contracte, d’acord amb l’article 88 del TRLCSP, i donat que la
seva durada total es preveu de 4 anys és de 13. 338.040, 38 euros, IVA no inclòs.
L’IVA aplicable en aquest moment és del 10% 
 
El  valor  estimat  s’ha  obtingut  a  través  de  l’estudi  econòmic  de  l’avantprojecte
d’explotació més una estimació del valor dels encàrrecs puntuals, i es desglossa de la
següent manera:
 
- Servei de recollida de residus: 6.828.209,04 euros, calculats a partir de la previsió
d’ingressos del compte d’explotació, calculats a partir del pressupost de licitació del
servei (6.788.209,04 euros ) i una estimació del valor dels encàrrecs puntuals (40.000
euros).
-  Servei  de  manteniment,  consergeria  i  recollida  de  residus  de  la  deixalleria:
334.401,27 euros, calculats a partir del pressupost de licitació del servei.
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-  Servei  de neteja de vies públiques,  del  mercat  i  de platges:  6.095.430,07 euros,
calculats a partir  del  pressupost  de licitació del  servei  (6.055.430,07 euros )  i  una
estimació del valor dels encàrrecs puntuals (40.000 euros).

 
Modificació de text al document de clàusules tècniques:
 
On consta i descriu el següent
 
2.5.- PROCEDÈNCIA DELS MATERIALS ASSIGNATS ALS SERVEIS
 
Si  durant  la  contracta  i  abans  de  finalitzar  el  període  d’amortització,  l’Ajuntament
decidís canviar tots o part dels vehicles, maquinaria o estris adscrits a la contracta, per
uns  que  ofereixin  més  avantatges  ja  sigui  en  el  cost  d’explotació  o  millora  de  la
prestació del servei, es comunicarà a el concessionari amb sis mesos d’antelació. En
aquest cas el concessionari quedarà obligat a realitzar la substitució, i  els vehicles,
maquinaria, etc. retirats quedaran fora de servei. 

L’Ajuntament tindrà dues opcions: 

a) Quedar-se en propietat el material substituït.

b) Que sigui el concessionari qui es quedi amb el material substituït en propietat.
L’Ajuntament  en  cas  d’optar  per  l’opció  a),  pagarà  el  valor  residual  del  vehicle,
maquinaria,  etc.  corresponent  als  costos  fixos  d’amortització,  descomptant  els
interessos entre la data de la baixa i la de la finalització de l’amortització, la resta dels
costos aniran a càrrec del concessionari.
En  cas  de  que  l’Ajuntament  optés  per  l’opció  b),  ell  concessionari  tindrà  dret  a
percebre una indemnització pel valor residual dels equips que hagin estat objecte de
substitució.
 
 
Serà substituït per:

 

2.5.- PROCEDÈNCIA DELS MATERIALS ASSIGNATS ALS SERVEIS

Si  durant  la  contracta  i  abans  de  finalitzar  el  període  d’amortització,  l’Ajuntament
decidís canviar tots o part dels vehicles, maquinaria o estris adscrits a la contracta, per
uns  que  ofereixin  més  avantatges  ja  sigui  en  el  cost  d’explotació  o  millora  de  la
prestació del servei, es comunicarà a el concessionari amb sis mesos d’antelació. En
aquest cas el concessionari quedarà obligat a realitzar la substitució, i  els vehicles,
maquinaria, etc. retirats quedaran fora de servei. 

L’import pendent de l’amortització d’aquest material es regirà pels següents articles
addicionats.
 
 
Addició d’articulat 

Article X- L’import pendent de l’amortització de les inversions a la fi d’aquest contracte

PLE2014/16 de 23 de desembre de 2014 9



revertiran en els següents termes:
 
a) Si l’actual concessionari concorre a la nova licitació i resulta adjudicatari, continuarà
efectuant les amortitzacions pendents.
b) Si resultés adjudicatari un tercer, aquest haurà de satisfer en metàl·lic a l’anterior
concessionari  el  contravalor  de  la  part  no  amortitzada  dels  elements  que  han  de
continuar adscrits al servei i que es valorarà i constarà al pròxim plec de clàusules per
a una nova licitació
 
Article X+1.  En el supòsit de resultar nou adjudicatari  del servei un tercer, la nova
empresa estarà obligada, com a operació de compte, i prèviament a la signatura del
contracte, a abonar a l’actual contractista l’import d’amortització pendent.
 
Article  X+2.  L’amortització  dels  béns  en  els  seus  aspectes  tècnics  i  legals  serà 
examinada per  part  dels  serveis  tècnics  municipals  i  de  la  Intervenció  General  de
l’Ajuntament, a partir de la documentació justificativa presentada pel concessionari
 
7.4.2.-Materials necessaris
 
Modificació de text al document de clàusules tècniques:
 
On consta i descriu el següent
 
El material i maquinària serà usat en exclusiva pels serveis descrits en aquest plec i
quedant  rigorosament prohibit  el  seu ús  en altres serveis  aliens als  municipals.  El
material que caldrà disposar com a mínim és el següent :

.-1  furgoneta  pel  servei  de  control  (capatàs)  que  s´aprofita  de  l´anterior
contracta.
.-2  escombradores  de  5  m3  per  humectació  i  aspiració,  una  proveïda  de
mànega o pèrtiga d’aigua i  una altra proveïda amb tub d’aspiració  de nova
adquisició, amb dispositiu de control de mobilitat (gps)
.-6 vehicles auxiliars (tipus  piaggio porter o similar)  , tres del quals s’aprofiten
de l’anterior contracta i tres que seran de nova adquisició. Caldrà preveure el
lloguer  de  vehicles  auxiliars  de  neteja  per  afrontar  els  serveis  temporals
(setmana santa, serveis de reforç temporada d´estiu, etc.)
.-1 furgo d’aigua a pressió que s’aprofita de l’anterior contracta
.-Un vehicle caixa oberta amb dipòsit d’aigua de 1000 litres i grup de pressió ,
de nova adquisició.
.-2 embarcacions que s’aprofiten de l’anterior contracta
.-1 garbelladora autopropulsada que s’aprofita de l’anterior contracta
.-1 remolc per transport de la garbelladora de nova adquisició 
.- 15 carretons porta-cubells per a dotar a tot el personal de neteja a peu de
nova adquisició
.-4 bufadores de nova adquisició.
.- 1 desbrossadora de nova adquisició.
.-eines  auxiliars  necessàries  per  l’execució  del  servei:  pales,  recollidors,
escombres, rastrells, etc.

El material per a la realització dels serveis de neteja viària pot procedir :
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.-Material usat propietat de l’Ajuntament , que es transferirà a el concessionari
(veure relació en l’Annex 1)
.-Material  nou, aportat  directament per l’empresa adjudicatària ,  a amortitzar
durant la vida del contracte.
.-Material  aportat per l’empresa adjudicatària,  en concepte de parc mòbil  de
reten,  propietat  de l’empresa i  que posarà a disposició  del  servei  municipal
sense cost addicional.

 
Serà substituït per:
 
El material i maquinària serà usat en exclusiva pels serveis descrits en aquest plec i
quedant  rigorosament prohibit  el  seu ús  en altres serveis  aliens als  municipals.  El
material que caldrà disposar com a mínim és el següent :

.-1  furgoneta  pel  servei  de  control  (capatàs)  que  s´aprofita  de  l´anterior
contracta.
.-2 escombradores de per humectació i aspiració, proveïda amb tub d’aspiració
de nova adquisició de mínim 5m3, amb dispositiu de control de mobilitat (gps).
Una  segona  que  s’aprofita  de  l’actual  contracta.  La  màquina  de  l’actual
contracta que es descarta servirà de reserva.
.-6  vehicles  auxiliars  (tipus  piaggio  porter  o  similar),  que  s  s’aprofiten  de
l’anterior  contracta  exceptuant  una  que  serà  de  nova  adquisició.  Caldrà
preveure  el  lloguer  de  vehicles  auxiliars  de  neteja  per  afrontar  els  serveis
temporals (setmana santa, serveis de reforç temporada d´estiu, etc.)
.-1 furgo d’aigua a pressió que s’aprofita de l’anterior contracta
.-1 remolc per transport de la garbelladora de nova adquisició 
.-2 embarcacions que s’aprofiten de l’anterior contracta
.-1 garbelladora autopropulsada que s’aprofita de l’anterior contracta
.- 15 carretons porta-cubells per a dotar a tot el personal de neteja a peu de
nova adquisició
.- 4 bufadores de nova adquisició.
.- 1 desbrossadora de nova adquisició.
.-eines  auxiliars  necessàries  per  l’execució  del  servei:  pales,  recollidors,
escombres, rastrells, etc.

El material per a la realització dels serveis de neteja viària pot procedir :
.-Material usat propietat de l’Ajuntament , que es transferirà a el concessionari
(veure relació en l’Annex 1)
.-Material  nou, aportat  directament per l’empresa adjudicatària ,  a amortitzar
durant la vida del contracte.
.-Material  aportat per l’empresa adjudicatària,  en concepte de parc mòbil  de
reten,  propietat  de l’empresa i  que posarà a disposició del  servei  municipal
sense cost addicional.

Justificació econòmica de la proposta 2
 
PREU EXECUCIÓ  ANUAL RECOLLIDA RESIDUS I DEIXALLERIA
 
Manteniment i consum anual
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PROPOSTA PLEC

 MANTENIMENT CONSUM   

 €/jornada €/jornada Jornades anuals Import anual

7 M3 30,0 20,0 1168,0  58.400,25 € 

21 M3 40,0 55,0 304,5  28.927,50 € 

C.P. 12 m3 30,0 20,0 684,0  34.200,00 € 

caixa oberta 20,0 20,0 180,0  7.200,00 € 

Renta 50,0 35,0 100,0  8.500,00 € 

Grua pop 25,0 40,0 261,0  16.965,00 € 

Furgo 5,0 5,0 365,0  3.650,00 € 

  unitats   

Contenidors 0,05 1304 0    -   € 

     157.842,75 € 
 
PROPOSTA ERC

 MANTENIMENT CONSUM   

 €/jornada €/jornada Jornades anuals Import anual

7 M3 30,0 20,0 876,0  43.800,00€ 

21 M3 40,0 55,0 988,0  93.860,00 € 

C.P. 12 m3     

caixa oberta     

Renta LLOGUER 100 100 10.000,00 €

Grua pop 25,0 40,0 261,0 16.965,00 € 

Furgo 5,0 5,0 365,0 3.650,00 €

  unitats   

Contenidors 0,05 1304 0  -   € 

     168.275,00 € 
  

3.-Material  recollida de residus i deixalleria
 
El material previst és (inclou contenidors):
 
PROPOSTA PLEC

1 recol. Càrrega posterior 21  m3

2 recol. Càrrega posterior 12 m3

4 recol 7 m3

1 camió netejacontenidors
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1 furgo

1 grua pop

1 caixa oberta

526 contenidors resta 1.000 litres (aprox)

277 contenidors vidre 360 litres (aprox)

327 contenidors envasos 1.000 litres (aprox)

277 paper i cartró 1.000 litres (aprox)

200 grapes contenidors
 

PROPOSTA ERC

                                                                                              VEHICLES SUBSTITUITS

0 recol. Càrrega posterior 21  m3 1 IVECO 1260 BZY

 
 
0 recol. Càrrega posterior 12 m3

 
 
2

IVECO 1284 BZY
IVECO 7553 CBD

3 recol 7 m3 1 IVECO CROSS 0635 CBS

0 camió netejacontenidors lloguer
(100  hores)  camió
netejacontenidors

0 furgo 1 KANGOO PICK-UP 3106GKT

0 grua pop 0 grua pop

0 caixa oberta 1 NISSAN ATLEON 3796 BZP

526 contenidors resta 1.000 litres (aprox) 526
contenidors  resta  1.000  litres
(aprox)

277 contenidors vidre 360 litres (aprox) 277
contenidors  vidre  360  litres
(aprox)

327
contenidors  envasos  1.000  litres
(aprox) 327

contenidors  envasos  1.000
litres (aprox)

277 paper i cartró 1.000 litres (aprox) 277
paper  i  cartró  1.000  litres
(aprox)

200 grapes contenidors 200 grapes contenidors
 
El cost anual d’amortització i finançament (10 anys a tipus 4% anual):
 
PROPOSTA PLEC
 
Unitats Tipologia maquinària Preu adquisició Cuota mensual Total Anual

1 recol. C.p. 21 m3       175.000,00 €     1.771,79 €     1.771,79 €    21.261,48 € 

2 recol. C.p. 12 m3       120.000,00 €     1.214,94 €     2.429,88 €  29.158,60 € 

4 recol 7 m3          70.000,00 €        708,72 €     2.834,86 €     34.018,37 € 

1 camió netejacont.       150.000,00 €     1.518,68 €     1.518,68 €  18.224,12 € 

1 furgo          15.000,00 €        151,87 €        151,87 €  1.822,41 € 
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1 grua pop          55.000,00 €        556,85 €        556,85 € 6.682,18 €

1 caixa oberta          30.000,00 €        303,74 €        303,74 €  3.644,82 € 

526 contenidors resta                220,00 €             2,23 €     1.171,61 €    4.059,30 € 

277 contenidors vidre                  50,00 €             0,51 €        140,22 €  1.682,69 € 

327 contenidors envasos                220,00 €             2,23 €        728,36 €   8.740,29 € 

277 paper i cartró                220,00 €             2,23 €        616,99 €  7.403,85 € 

200 grapes contenidors                195,00 €             1,97 €        394,86 €  4.738,27 € 

 Total         615.905,00 €    151.436,40 € 

 
PROPOSTA ERC
 
El cost anual d’amortització i finançament (4 anys a tipus 4% anual):
 
Unitats Tipologia maquinària Preu adquisició Cuota mensual Total Anual

0 recol. C.p. 21 m3     

0 recol. C.p. 12 m3     

3 recol 7 m3          70.000,00 € 1580,53 €      4741,59€ 56.899,08 € 

0 camió netejacont.     

0 furgo     

0 grua pop     

0 caixa oberta     

526 contenidors resta                220,00 €             4,97 €     2614,22 €  31.370,64 € 

277 contenidors vidre                  50,00 €             1,13 €        313,01 €  3.756,12 € 

327 contenidors envasos                220,00 €             4,97 €        1625,19 €  19.502,28 € 

277 paper i cartró                220,00 €             4,97 €       1376.69 €  16.520,28 € 

200 grapes contenidors                195,00 €              4,40 €        880,00 €  10560,00 € 

 Total         615.905,00 €    138.608,40 € 

 
Resum preu final recollida de residus i deixalleria
 
PROPOSTA PLEC

Concepte Import
Personal 1.154.485,80
Manteniment i consum 157.842,75
vestuari 6.129,63
Amortització i finançament 151.436,40
Assegurances i Impostos 22.200,00
Instal·lacions fixes 120.187,50
Transport deixalleria + plus lloret 67.716,00
ajust doble escala -111.500,66
Preu execució material recollida i deixalleria 1.568.497,41
 

PROPOSTA ERC
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Concepte Import
Personal 1.154.485,80
Manteniment i consum 168.275,00
vestuari 6.129,63
Amortització i finançament 138.608,40
Assegurances i Impostos 22.200,00
Instal·lacions fixes 120.187,50
Transport deixalleria + plus lloret 67.716,00
ajust doble escala -111.500,66
Preu execució material recollida i deixalleria 1.566.102,99
 
PREU EXECUCIÓ MATERIAL ANUAL NETEJA
 
Material neteja
 
PROPOSTA PLEC

Unitats  

2 Escombradora 4,5 m3

3 Piaggio Porter

4 Bufadores

12 Carretons

1 Desbrossadora

1 Remolc comanche

1 Neteja paviments

2 vehicle auxiliar de neteja (lloguer no compra)
 
PROPOSTA ERC

UNITATS  SUBSTITUITS PER

1 Escombradora 4,5 m3 1 Ravo 4000 E-9437-BCB

0 Piaggio Porter
5
1

PIAGGIO PORTER ACTUAL
 NISSAN CABSTAR 8065FRD. 

4 Bufadores   

12 Carretons   

1 Desbrossadora   

1 Remolc comanche   

1 Neteja paviments  Hidronetejadora 7515CXL

2
vehicle  auxiliar  de  neteja
(lloguer no compra)

 
 

 

  
 NISSAN CABSTAR 7705BYT
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PROPOSTA PLEC

Unitats Cat jorn/any Mant/jorn Cosum/jorn TOTAL ANUAL

 ESCOMBRADA MANUAL BRIGADES PERIMETRALS  

1 Porter 350 5 5       3.500,00 € 

 ESCOMBRADA MANUAL BRIGADES PERIMETRALS VILA  

1 Porter 327 5 5       3.270,00 € 

1 Porter 327 5 5       3.270,00 € 

 MANUAL CALELLA    

1 Porter 74,5 5 5         745,00 € 

 MANUAL LLAFRANC    

1 Porter 74,5 5 5         745,00 € 

 MANUAL TAMARIU    

1 Porter 74,5 5 5         745,00 € 

 ESC. MECÀNICA VILA    

1 Ravo 4,5 m3 327,00 35 35     22.890,00 € 

 ESC. MECÀNICA PLATGES   

1 Ravo 4,5 m3 327,00 35 35     22.890,00 € 

 PAPERERES PLATGES TARDA   

1 VEHCLE AUXILIAR 15,5 5 5         155,00 € 

 NV TARDES PLATGES    

3 VEHICLE AUXILIAR 19,25 5 5         577,50 € 

 EMBARCACIÓ NETEJA PLATGES   

1 ambarcació pneumàtica 91,25 5 5         912,50 € 

1
embarcació marnet solid
400 91,25 5 5         912,50 € 

 NETEJA AMB AIGUA A PRESSIÓ   

1 furgo hidronetejador 327 20 15     11.445,00 € 

 ESC. MANUAL TARDA VILA   

1 VEHICLE AUXILIAR 22,81 5 5         228,13 € 

 ESC. MANUAL SETMANA SANTA   

1 VEHICLE AUXILIAR 3 5 5           30,00 € 

 BALDEIG AIGUA I CRIBATGE SORRA PLATGES  

1 vehicle auxiliar remolc 172,00 15 10       4.300,00 € 

1 garbelladora 172,00 0 0                -   € 

7 bufadores 30 0,3 2         483,00 € 

 NETEJA TAQUES    

1 neteja taques 120 15 10       3.000,00 € 

 CAP SERVEI ESPECÍFIC    

1 furgoneta 365 5 5       3.650,00 € 

         83.748,63 € 
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 PROPOSTA ERC

Unitats Cat jorn/any Mant/jorn Cosum/jorn TOTAL ANUAL

 ESCOMBRADA MANUAL BRIGADES PERIMETRALS  

1 Porter 350 5 5       3.500,00 € 

 ESCOMBRADA MANUAL BRIGADES PERIMETRALS VILA  

1 Porter 327 5 5       3.270,00 € 

1 Porter 327 5 5       3.270,00 € 

 MANUAL CALELLA    

1 Porter 74,5 5 5         745,00 € 

 MANUAL LLAFRANC    

1 Porter 74,5 5 5         745,00 € 

 MANUAL TAMARIU    

1 Porter 74,5 5 5         745,00 € 

 ESC. MECÀNICA VILA    

1 Ravo 4,5 m3 327,00 35 35     22.890,00 € 

 ESC. MECÀNICA PLATGES   

1 Ravo 4,5 m3 327,00 35 35     22.890,00 € 

 PAPERERES PLATGES TARDA   

1 VEHCLE AUXILIAR 15,5 5 5         155,00 € 

 NV TARDES PLATGES    

3 VEHICLE AUXILIAR 19,25 5 5         577,50 € 

 EMBARCACIÓ NETEJA PLATGES   

1 ambarcació pneumàtica 91,25 5 5         912,50 € 

1
embarcació  marnet  solid
400 91,25 5 5         912,50 € 

 NETEJA AMB AIGUA A PRESSIÓ   

1 furgo hidronetejador 327 20 15     11.445,00 € 

 ESC. MANUAL TARDA VILA   

1 VEHICLE AUXILIAR 22,81 5 5         228,13 € 

 ESC. MANUAL SETMANA SANTA   

1 VEHICLE AUXILIAR 3 5 5           30,00 € 

 BALDEIG AIGUA I CRIBATGE SORRA PLATGES  

1 vehicle auxiliar remolc 172,00 15 10       4.300,00 € 

1 garbelladora 172,00 0 0                -   € 

7 bufadores 30 0,3 2         483,00 € 

 NETEJA TAQUES    

      

 CAP SERVEI ESPECÍFIC    

1 furgoneta 365 5 5       3.650,00 € 

     81.018,63 € 
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El cost anual d’amortització i finançament (10 anys a tipus 4% anual):

 PROPOSTA PLEC

Unitats Tipologia maquinària
Preu
adquisició

Cuota
mensual Total Anual

1 Escombradora 4,5 m3 131.350,00 € 1.329,85 € 1.329,85 € 15.958,26 €

1 Escombradora 4,5 m3 151.347,00 € 1.532,31 € 1.532,31 € 18.387,78 €

3 Piaggio Porter 20.000,00 € 202,49 € 607,47 € 7.289,65 €

4 Bufadores 450,00 € 4,56 € 18,22 € 218,69 €

12 Carretons 500,00 € 5,06 € 60,75 € 728,96 €

1 Desbrossadora 500,00 € 5,06 € 5,06 € 60,75 €

1 Remolc comanche 3.000,00 € 30,37 € 30,37 € 364,48 €

1 Neteja paviments 25.000,00 € 253,11 € 253,11 € 3.037,35 €

LLOGUER      

2 vehicle auxiliar de neteja  350,00 € 700,00 € 2.800,00 €

      

 TOTAL 332.147,00 €   48.845,92 €

 

PROPOSTA ERC

El cost anual d’amortització i finançament (4 anys a tipus 4% anual):

 

Unitats Tipologia maquinària
Preu
adquisició

Cuota
mensual Total Anual

1 Escombradora 4,5 m3 131.350,00 € 2965,76 € 2965,76 € 35.589,12 €

1 Escombradora 4,5 m3     

1 Piaggio Porter 20.000,00 € 202,49 € 202,49 2.429,88

4 Bufadores 450,00 € 10,16 € 40,64€ 487,68 €

12 Carretons 500,00 € 11,29 € 135,48 € 1625,76 €

1 Desbrossadora 500,00 € 11,29 € 11,29 € 135,48 €

1 Remolc comanche 3.000,00 € 67,74 € 67,74 € 812,88 €

1 Neteja paviments     

LLOGUER      

2 vehicle auxiliar de neteja  350,00 € 700,00 € 2.800,00 €

      

 TOTAL 332.147,00 €   43.880,80 € 

 
RESUM PREU FINAL MATERIAL ANUAL NETEJA
 
PROPOSTA PLEC

Concepte Import
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Personal 1.254.483,59
Consum i manteniment 83.748,63
Vestuari 9.551,40
Amortització i finançament 48.845,92
Assegurances i Impostos 5.500,00
Instal·lacions fixes 3.600,00
Preu  execució  material  neteja
viària 1.405.729,53
 

PROPOSTA ERC

Concepte Import
Personal 1.254.483,59
Consum i manteniment 81018,63
Vestuari 9.551,40
Amortització i finançament 43.880,80
Assegurances i Impostos 5.500,00
Instal·lacions fixes 3.600,00
Preu  execució  material  neteja
viària 1.398.034,42
 
Valor estimat del contracte

 Disposició final.
 
En cas que s’acceptés aquesta esmena, els serveis administratius i tècnics en faran un
text refós, harmonitzat i coherent amb el redactat del plec de condicions.
 
Es presenta aquesta esmena a Palafrugell el 18 de desembre de 2014.

Intervencions:
Intervé el senyor Rangel manifestant que en el plenari del mes de febrer de 2013 ja es
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va  suspendre  l'exposició  pública  d'una  licitació  d'aquest  servei  de  recollida
d'escombraries,  i  aprovar  un  altre  plec  de  condicions  adaptat  a  aquella  dificultat
d'interpretació que, de cop i volta vàrem aprendre tots, la diferència que hi havia entre
un contracte de serveis i un contracte de gestió de serveis, aquest doble concepte va
fer que haguéssim de treballar a corre-cuita per portar a plenari l'aprovació del segon
plec, modificat, bàsicament, amb qüestions purament administratives i jurídiques, però
el segon d'aquests plecs. En aquest procediment, en el temps es varen produir les
pròrrogues del que era la gestió que es du a terme en aquests moments i el desembre
de 2013, vull recordar que vàrem aprovar l'adjudicació del contracte a una empresa,
que era Urbaser, que no era l'empresa que estava portant a terme el contracte en
aquells  moments,  la  qual  cosa va provocar  que l'empresa que el  portava a terme
portés davant l'òrgan contractual aquesta adjudicació per sol.licitar una resolució en la
línia que no estaven d'acord i no consideraven prou defensats els seus drets com a
empresa.  A  partir  d'aquell  moment  es  va  iniciar  un  procediment  jurídic  i  formal
complexe que ha servit,  desgraciadament, per alentir tot aquest procediment, en el
qual hi va haver aquesta sol.licitud de resolució de l'òrgan contractual, una resolució
d'aquest  òrgan  contractaual,  anul.lant  el  procediment  d'adjudicació  que  havia  fet
l'Ajuntament,  una  sol.licitud  per  part  de  l'Ajuntament,  ara  al  tribunal  Superior  de
Justícia de Catalunya posant un recurs en contra d'aquesta resolució i sol.licitant una
suspensió cautelar per així poder adjudicar de forma transitòria per tenir un marge de
treball  prou  important  i  que,  desgraciadament,  el  passat  mes  d'octubre  no  va  ser
admesa a tràmit, i per tant, ens varen refusar la suspensió cautelar. A partir d'aquest
moment, aquests mesos de novembre i de desembre, s'ha treballat per trobar tot els
canvis  jurídics  formals,  normatius  i  també  del  que  representava  l'anul.lació  del
procediment anterior per part de l'ara Tribunal de Contractes de Catalunya i,  a dia
d'avui,  després  d'haver-ho  portat  a  una  comissió  explicativa  i  a  una  comissió
informativa, portem a plenari aquest document, que bàsicament és una continuïtat d'un
plec de condicions que vàrem aprovar amb una gran maj9oria el mes de gener de
2013,  i  que ha de donar  resposta a la majoria de les  necessitats  que en aquests
moment té tot el  que fa referència a la gestió de les escombraries i  la neteja,  i  la
deixalleria en el terme de Palafrugell.
Bàsicament,  i  ara  sí  que  ja  faré  quatre  trets  d'aquests  plec  de  condicions.  És  el
contracte més important que té aquest Ajuntament en aquests moments sobre la taula,
és un contracte de més de tres milions i mig d'euros l'any, és un contracte que es
presenta llarg per necessitats de compliment d'amortització de les inversions que s'han
de  fer,  i  és  un  contracte  que  representa  la  subrogació,  amb  totes  les  condicions
laborals,  dels  treballadors  que  estan  en  aquests  moments  contractats  per  les
empreses que adjudiquen, aproximadament unes 70 persones. 
No explicaré el context de la gestió de les escombraries i els canvis que s'han produït
durant aquests deu o catorze anys passats, sobretot perquè l'únic que faríem seria
repetir el que ja hem anat explicant motles vegades, no només en aquest plenari sinó
en moltes de les comissions i de les sessions informatives que s'han anat fent.
Per donar resposta a aquestes problemàtiques que té la gestió de les escombraries a
Palafrugell,  el  que  proposem  en  aquest  plec,  és  una  integració  d'empreses,  una
integració bàsicament per passar de moltes empreses que en aquests moments estan
treballant en el carrer, a una sola empresa que sigui capaç de gestionar des de la
deixalleria fins a la neteja i la recollida d'escombraries, per tenir la capacitat de màxima
coordinació i donar la màxima resposta possible, l'homogeneïtzació del sistemes de
recollida per adaptar-los a fórmules coherents i necessitats de lògica que cada vegada
més, dins del mon de les escombraries, tenim més demanda, com són tot el que fa
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referència a l'increment de serveis en el porta a porta comercial, en els porta a porta
domèstics, el manteniment de les recollides, la concentració recollides selectives per
seguir mantenint i promocionant la separació en origen, l'augment de totes aquelles
fraccions que ens distorsionen tot el que fa referència als contenidors de domèstica,
com són la  recollida de poda i  de  restes  vegetals,  tot  el  que  fa  referència  a  una
intervenció cada cop més imprescindible i demanada, com és la recollida i la gestió del
mercat, tant pel que fa a la recollida de residus com pel que fa a la neteja de l'espai de
l'entorn. Això pel que faria a aspectes de residus.
I pel que faria referència a tots els aspectes de neteja, el que fem és una evolució de
sistemes de neteja manual o gairebé manual, com tenim en aquests moments, a una
evolució a uns sistemes de treball cada vegada més necessitats i demanats, com són
la utilització de mitjans mecànics en aquells llocs on tenim els àmbits més sensibles,
que són bàsicament el centre de Palafrugell i el mercat i tot el que fa referència als
nuclis costaners. Tot plegat s'emmarca dins d'una necessitat d'un control extern en
forma  d'auditoria  en  constant,  perquè  tingui,  i  aquesta  és  una  proposta  que  està
separada del plec de condicions, però que és un compromís de l'equip de govern de
desenvolupar-la  en  el  moment  en  què  hi  hagi  l'adjudicació  perquè  creiem
imprescindible que aquesta valoració d'aquest plec de condicions tingui com a eina de
control aquesta auditoria externa.
Dir-vos  també  que  en  el  moment  en  què  vàrem  fer  l'adaptació  d'aquest  plec  de
condicions als nous requeriments que l'òrgan contractual ens posava sobre la taula, i
que són els canvis del plec anterior al plec actual, el que tenim en aquests moments és
la incorporació de petites modificacions, petites tot i que a efectes formals i jurídics són
significatives, que són criteris d'adjudicació i  modificacions que han d'incloure's per
complir  les  novetats  legislatives  i  de  jurisprudència.  Bàsicament,  amb  aspectes
purament econòmics, que són que la barreja entre el contracte de gestió i el contracte
de gestió de serveis públics, ha de presentar l'aparició d'un contracte mixt, que és el
que  es  porta  avui  a  sobre  la  taula  i  que  aquest  contracte  mixt  ha  de  tenir  unes
retribucions fixes i  unes retribucions variables. Aquesta característica que el senyor
interventor va explicar molt bé en aquella sessió informativa, crec que és la part més
significativa en relació als canvis del plec important que vàrem aprovar l'any 2013.
La durada segueix essent la mateixa i les diferents aportacions que s'han fet des de
cadascuna de les àrees han passat per introduir modificacions relacionades amb els
residus, incorporant-ho calendaris especificant tot i de quina manera s'havien de fer les
valoracions en aquest plec de condicions, incorporant-hi calendaris, de recollides, de
contenidors,  les  tipologies  de  recollides  quines  han  de  ser  i  exactament  de  quina
manera es produeixen, incrementant el grau d'especificitat i de precisió en relació a
cadascun dels punts que efectuàvem. Aquells en que teníem dificultat d'expressar amb
valoració  s'hi  han  incorporat  com  elements  obligats  de  compliment.  Bàsicament
aspectes com la presentació de l'inventari de les papereres, en aquests moments en
comptes de ser de sis mesos com era en el plec de 2013, ara és específicament de
tres mesos. Coses com aquesta són les petites modificacions que s'han produït d'un
plec a un altre, i  per tant,  entendríem que la proposta d'aquest plec de condicions
tingués la mateixa voluntat de tots els grups municipals de ser interpretat com un plec
necessari per Palafrugell, que té unes característiques, com he explicat molt bé, prou
significatives i que en el seu moment, en a immensa majoria, li vàrem donar tots suport
i que per tant, ara i avui, no hi hauria d'haver cap tipus de canvi o de necessitats en
aquest suport.

-  senyor Vilà: El grup d'Esquerra Republicana ha presentat dues esmenes, amb el
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mateix objectiu, que seria el de fer un contracte curt. L'esmena 1, que tenen, seria
bàsicament aprofitar la maquinària i demanem fer un contracte de quatre anys, i arribar
al final del contracte amb tota la maquinària i tots els aparells nous que hagin posat,
totalment  amortitzat.  I  l'esmena  número  2  era  més  atrevida,  que  era  acceptar-ho
sencer, però també tancar-ho a quatre anys i que es traspassés en un futur nou plec
de  condicions,  l'amortització  pendent.  Després  d'una  conversa  amb  el  senyor
Interventor, m'agradaria que primer, abans de continuar, em digués si aquesta esmena
2  seria  possible  o  si  ja  la  puc  retirar  perquè  creu  que  això  és  impossible  i  que
incompliríem alguna cosa.
 
- senyor interventor: En relació a aquesta esmena he fet un informe. Al meu criteri, que
també està avalat pel criteri del secretari, aquesta esmena no s'ajusta a la normativa.
És a dir,  el  fet  de nosaltres  ara  preveure  que en el  contracte,  l'amortització  de la
maquinària està comptada en el projecte d'explotació de deu anys, i en canvi de la
durada del contracte es només de quatre anys, trenca l'equilibri econòmic que ha de
tenir el contracte, i més amb la previsió de què seria un futur adjudicatari qui hauria de
pagar el valor residual que tingués la maquinària d'aquí quatre anys. Aquest és el meu
criteri i també el criteri del senyor secretari.

- senyor Vilà: Moltes gràcies senyor interventor. Com sap he trobat alguna altre plec
d'alguna altra població que també ho han fet així, però evidentment si hi ha un informe
negatiu per part dels tècnics de la casa, retiraria l'esmena dos i només ens dedicaríem
a comentar l'esmena 1.
Com deia el senyor Rangel, és el contracte de l'Ajuntament, és el contracte perquè és l
que es visualitza més i el que afecta més. Voldria fer una mica també d'històric però
vull  anar  una  mica  més  enrere.  Venim  d'un  contracte  a  l'empresa  Fomento  de
Construcciones y Contratas que acabava l'any 2003. L'any 2002, un any abans de la fi
del  contracte,  hi  va  haver  una  pròrroga  del  contracte  el  mes  de  març,  amb  data
efectiva el mes d'octubre. L'alcalde que hi havia en aquell moment no el va voler firmar
i el va signar només el Primer Tinent d'Alcalde. L'estiu abans, va haver-hi una vaga
que  se'n  va  dir  de  les  havaneres,  dels  treballadors,  que  va  representar  que
s'arrossegués un diferencial de sou que no va quedar ben lligar en els papereres que
es varen signar i que ens ha portat diferents recursos de l'empresa fins a l'actualitat.
Crec recordar que també el grup del PSC, que en aquells moments estava a l'oposició,
va presentar un recurs de reposició que els hi varen tombar i que no varen continuar a
la via judicial.  L'any 2004 – 2005, ja amb el  govern del  senyor Medir  i  del  senyor
Fernandez, es va crear una comissió d'investigació que tampoc va arribar a res. L'any
2012, en teoria finalitzava el contracte el mes d'octubre i es va prorrogar per treballar
més i per acabar de preparar els plecs, com ha explicat el regidor. El 2015, en teoria,
març-abril, serà, si s'aprova, sigui de deu anys o sigui de quatre anys, l'inici d'aquest
contracte. Si el contracte és per 10 anys arribarem al 2025. 
Perquè  no  ens  agrada  aquest  plec?  Molts  motius  i  m'agradaria  especificar-ho.
Evidentment hi ha millores tècniques com ha especificat el regidor, però jo crec que hi
ha altres motius pels que no ens agrada.  Una explicació que ens va fer en un reunió
informativa que ens va fer fa uns dies, dient que els camions no poden aguar més i
que els contenidors tampoc. Els camions que ara no es paga amortització, ens va dir
que  tenien  moltes  avaries,  ara  s'estalvia,  perquè  ja  s'ha  pagat  tota  l'amortització,
s'estalvien 16.000 euros al més. Les avaries, cada mes no arriben a aquesta quantitat,
per tant en aquest moment s'hi està guanyant amb aquest contracte. Els contenidors,
potser tenen certa raó però ve motivat per tot el que s'ha explicat a l'històric, que venim
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d'una mica lluny.
En el plec, hi ha una part que diu que s'aprofita un camió amb 400.000 quilòmetres,
això és normal, un camió amb 400.000 quilòmetres. Es va comentar també que porten
moltes hores de treball, posem que els camions grossos porten una mitjana de 18.000
hores de treball, si contem una mica, treballant vuit hores al dia, si dies a la setmana,
es pot dir que aquests camions han treballat set anys. 
Nosaltres diem que és un contracte de continuïtat,  durant la validesa del contracte
s'anaven fent ampliacions, quan entraven al govern amb noves idees, s'intentava fer
de la manera que creia el nou govern, però això també tenia un perill que s'havia de
vigilar, cada ampliació que es feia quedava condicionada a què s'havia de fer cada
any. El que s'ha fet ara, és totes aquestes coses escampades més el contracte de la
Deixalleria, més etc.,  s'ha posat tot junt, per tant, nosaltres entenem gairebé que és
un contracte refós. 
No he sabut veure a la descripció del servei, moltes innovacions, hi són, evidentment,
s'ha explicat alguna, però crec que a l'any que estem, el 2015, podrien haver canviat
una mica del que venien fent fins ara. Crec que és un plec molt obert, està una mica
més tancat, el senyor regidor parla dels calendaris, etc., però el que s'ha de fer, per
exemple, neteja carrers, no es diu com sinó que el plec espera valorar la proposta que
els hi  facin  les  empreses.  El  plec comenta que hi  ha d'haver  ajuda mecanitzada i
manual pels carrers però sense especificar. Qui ha de determinar el model en un poble
ha de ser l'Ajuntament, no esperar que l'empresa guanyadora determini aquells detalls
que  més  afecten  a  la  població.  Per  exemple,  no  diu,  en  carrers  d'una  amplada
determinada,  que  hi  hagi  cotxes  aparcats,  la  màquina  escombradora  hi  passarà
acompanyat d'un peó per treure el que hi ha sota els cotxes. Avui mateix m'he trobat
una  escombradora  al  carrer  Sant  Isidre,  a  la  part  final,  hi  ha  cotxes  aparcats  i
l'escombradora  els  anava  esquivant.  Evidentment  si  hi  han  cotxes  aparcats,
acompanyat d'un operaria, potser serien les innovacions que s'haurien d'anar fent. 
Com he comentat, marca molts els horaris però no es poden fer canvis en aquests
horaris, els contractes actuals no permeten tanta mobilitat, molta gent, malament però
és igual, tiren les escombraries al matí quan s'aixequen per anar a treballar, per tant, a
primera hora, seria possible recollir en certes zones, a partir de les vuit del matí?, s'ha
valorat?.  No es preveu la neteja de zones peatonals estretes amb ajuda mecanitzada
o semi-mecanitzada. 
És un servei difícil de gestionar però no per això ens hem d'acomodar al que s'ha fet
sempre, ara és el moment de fer un pas endavant. Sempre, a tots, treballadors, ens
costa molt buscar innovació però és aquí on ha d'entrar el paper del govern i de la
política per provocar el canvi.
Explica que la fase d'implantació es farà en sis mesos. Nosaltres hem fet contactes
amb alguna empresa carrossera i ens diuen que normalment són nou mesos, ens dirà
el senyor regidor que evidentment que hi ha alguna empresa que també els hi ha dit
en sis,  almenys que no tinguin  estoc  per  treure,  llavors  això ens impedeix  buscar
maquinària alternativa?. Durant la fase d'implantació vol dir que un cop s'ha adjudicat a
una empresa, aquesta té aquests sis mesos per posar tota la seva maquinària, primer
arribaran els contenidors de càrrega posterior, el plec diu que l'Ajuntament cedirà els
vehicles actuals mentre no arribin els nous, excepte un, tots els altres són de càrrega
lateral, com es farà la transició?.
Que passa i previsible, si no arriben els camions en aquests sis mesos?, l'empresa
adjudicatària presentarà un document conforme té encarregats aquests camions i que
l'empresa no els té i que ja els hi donaran quan sigui possible. Això s'ha previst?.
Hi ha poblacions, sense anar massa lluny, que han incorporat motles novetats, com
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per exemple Girona. Girona és fàcil perquè ho tenen tot penjat al web i és fàcil de
buscar, en el nostre plec es demanen vehicles tipus Piaggio Porter que són aquelles
petites per passar per llocs petits, que es fa sobretot a dintre Vila, però el  plec no
demana si poden ser elèctrics. Hi ha l'opció, evidentment, però si el plec no demana
que  han  de  ser  elèctrics,  l'empresa  no  els  hi  posaran  elèctrics,  posaran  els  de
gasolina. Hi ha un vehicles pel capatàs, aquest vehicle pot ser elèctric, els vehicles
elèctrics avui en dia 100 quilòmetres els aguanten, un capatàs pel municipi no en fa
més de 100 al fia. Parla de les escombradores, que una escombradora ha de portar
una mànega de pressió i una altra ha de portar un aspirador, hi ha aspiradores duals,
s'ha pensat?. 
Ara voldria parlar del vehicle estrella, el renta-contenidors. El camió renta-contenidors
val 150.000 euros, i està previst a les despeses de funcionament que només funcioni
100 dies l'any, 100 jornades. El camió actual de renta-contenidors que no és propietat
de l'Ajuntament, aquest sí que és propietat de l'empresa, amb els anys que fa que és a
Palafrugell, només porta 27.00 quilòmetres. Val la pena gastar 150.000 euros en un
camió, si aquest servei es pot fer llogant?.
El sistema de contenidors, ens han explicat que el millor sistema és el  de càrrega
posterior,  per  les  diferents  adaptacions  que  s'han  d'anar  fent,  que  el  sistema  de
càrrega lateral no s'adapta prou a Palafrugell i que no tenim cal altra alternativa. Jo els
hi proposo una altra alternativa. Si no els hi fa res, els hi repartiré unes fotografies per
poder-les comentar, m'agradaria que tothom estigués informat. Quan ho vagin veient,
també ho vull  dir perquè s'adonin que hi ha una cosa que no s'ha valorat prou. El
senyor regidor ha dit en un moment que el criteri és purament econòmic, jo crec que la
imatge ha de tenir la seva valoració. Les escombraries les tenim, les tenim al carrer i la
neteja s'ha de fer, però jo crec que també s'ha d'intentar millorar una mica la imatge. 
Els  contenidors de càrrega posterior  són els  que porten rodes,  el  senyor  regidor  i
també el regidor de la policia, saben que els dies de tramuntana la meitat els trobem
movent-se amunt i avall pel municipi, quan fa tramuntada forta, només els de rodes. Sí
que en el contracte està previst 200 grapes perquè no es moguin, de 1400 contenidors
que s'han de posar, creiem que els contenidors de càrrega posterior tenen un nivell
d'imatge una mica antiquat, no tenen cap mecanisme d'obertura que faciliti a la gent
gran i a la gent amb mobilitat reduïda, tothom s'embruta les mans, per molt que es
netegi,  no permet, i  crec que aquest és un pas en el que hauríem de començar a
pensar, no permet pictogrames ni franges amb relleu per gent amb dolenta o nul.la
visibilitat, també són ciutadans.
Ara que tenen les fotografies, els de dalt de tot, la càrrega posterior està clar, els tenim
coneguts, els de càrrega lateral clàssic a un costat, ens han explicat que a Palafrugell
ens limita molt pels tipus de carrers, i el de càrrega lateral per dos costats?, és un altre
tipus, s'aixeca, i aquests contenidors, a part de ser visualment atractius com els de
càrrega lateral es poden posar ambdós costats. S'ha valorat?.
El tema dels carrets dels escombriaires, a les imatges del mig, tant de la dreta com de
l'esquerra,  són  carrets  pels  escombriaires  nous,  però  quin  model  volem,  el  de
l'esquerra o el de la dreta? O que ens posi l'empresa el que vulgui?, com es valorarà?.
Enlloc he trobat i si hi és millor que m'ho diguin, que ens agradaria un model més
bonic o el que sigui, poden comprar els de la dreta. Si miren les imatges de dalt, en la
neteja del Mercat ens han presentat que hi haurà innovacions, voldria que fossin com
aquestes imatges, un sistema petit, eficient, bonic, amb imatge pel nostre mercat.
S'ha pensar en un sistema de recollida de contenidors en llocs sensibles, com a les
platges o molt al centre, que s'instal.lin al vespre i es puguin retirar a la matinada i
durant el dia no molestes, és l'última imatge de baix de tot, a Palamós en tenen. Si han
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anat a Palamós aquest estiu veuran que a les zones cèntriques turístiques, al vespre
arriba  un  remolc,  els  instal.la,  i  a  la  matinada els  retiren  i  durant  el  dia  no  hi  ha
contenidors.
En el  plec també demanen GPS pels camions, per les rutes,  per fer el  seguiment
evidentment, això ja crec que els hi vàrem fer posar nosaltres a les escombradores
però econòmicament no ho podíem posar als camions i evidentment ara s'ha posat,
però tampoc han previst que ja existeixen els sensors de contenidors, que quan els
aixequen marca que s'han carregat, que s'han buidat, que s'han pesat i els identifica,
enlloc hi  és això.  Han valorat  que hi  ha camions am dues caixes i  dos recollidors
independents per fer la càrrega selectiva simultània?, s'ha valorat si calia per fer una
millor  recollida  o  s'han  desestimat,  o  no  ho  sabien?.  S'ha  pensat  que  existeixen
vehicles per fer la neteja viària però també adaptats per netejar clavegueram com a
feines preventives, en el contracte del servei de clavegueram, no s'especifica fer una
neteja preventiva,  per tant aquest potser era el  moment de poder-ho aprofitar amb
totes les innovacions que diuen que hi ha.
També tinc un dubte. Creuen que en un mateix plec, on hi hauran treballadors que
tenen diferent conveni, provinents de diferents empreses on uns cobren més que els
altres,  que  no  hi  haurà  una  petició  d'igualar  els  sous  als  que  cobren  més?.  Per
exemple,  en  la  propera  Cantada  d'Havaneres,  en  el  plec  està  comptat  que  el
diferencial,  aquests  treballadors  amb  diferent  sou  que  treballaran  a  la  mateixa
empresa, encara que sigui vàlid, ho han restat, i ens podem trobar que l'any que ve
s'hagi d'afegir. 
Per tant, la nostra proposta és, evidentment hem de tenir un contracte al dia, prou
pròrrogues, per tant, acceptem com està dissenyat però que sigui per quatre anys fent-
ho d'aquesta manera. La proposta és aprofitar tota la maquinària que sigui aprofitable,
amortitzar-ho amb quatre anys, a l'esmena està comentat i  està quadrat al  cèntim,
comprar evidentment tots els nous contenidors, que els tinguem ja abans de l'estiu,
que tots s'amortitzen als quatre anys, i en aquests quatre anys el govern que governi,
si són els mateixos o que sigui un altre, però evidentment tots conjuntament, treballar
per dissenyar un nou servei, millor i innovador.
Per  tant,  acabo,  en  resum  es  busca  la  practicitat  però  no  es  valora  prou  que  a
vegades,  si  volem una millora,  no només del  servei  sinó també de la  imatge,  cal
pensar en tenir uns contenidors al carrer més atractius. El que es denota és que no hi
ha una visió de futur per Palafrugell. Molt bé, molt pràctic, els carrers quedaran nets
però segurament no serà tant bonic. I finalment, si no accepten l'esmena, per acabar
les ironies de la història, arribarem al 2025 amb dos serveis que es varen gestar i
adjudicar en el mateix govern fa, el 2025 seria 25 anys, i que arribaran gairebé igual a
aquesta data, el contracte d'escombraries i el de zones blaves.

-  senyor  Fernandez:  Feta  aquesta  intervenció  i  aquesta  similitud  de  terminis  de
coincidència de la caducitat dels contractes,  començaríem el  torn de paraules dels
grups.  Ara  farem el  debat  conjunt  i  després,  en  tot  cas,  farem la  votació,  primer
votarem l'esmena d'Esquerra Republicana i desprès la proposta d'acord.

- senyor Guerra: en principi vull agrair al senyor Vilà la facilitat de la informació, les
seves  esmenes  que  vostè  ha  presentat  i  que  em  sembla  estrany  perquè  les  ha
redactat vostè, que li costi tant d'expressar-les.  La segona cosa que li he d'agrair i és
que és el contracte de l'Ajuntament, escolti, aquí es ve a fer política municipal i vostè
no ho ha entès i  és molt  greu perquè vostè  ha sigut  responsable d'aquesta àrea.
Continuo, només amb el que vostè ha dit, i em quedo amb l'últim, després entrarem
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amb més coses. 
Que els contenidors siguin atractius, Li pregunti a la tècnica també si li agraden els
contenidors,  no si  són efectius,  si  li  agraden,  perquè el  poble el  que vol  és que li
treguin la merda, parlant amb plata, no si  són de color rosa o porten topos i  totes
aquestes històries que vostès munten. Això és l'últim que vostè ha dit.
I, senyor Vilà, quan vulgui escoltar històries, me'n vaig a la facultat d'Història, perquè
fins i tot el seu acòlit estava adormit, als tres minuts no el segui ningú, ni el seu acòlit
aquí assegut. 

- senyor Fernandez: Guardem les formes, senyor Guerra. El debat és dels regidors del
Consistori i per tant no es posi amb el públic.

- senyor Guerra: No he dit res que no sigui correcte, però rectifico, em dispensin. Vostè
proposa un tipus de contracte que, m'han sentit parlar moltes vegades del sentit comú,
moltes, i bé, soc el darrer d'aquí, no m'explico bé, però pensi seriosament amb el que
vistè acaba d'exposar, per un costat i posi en una altra ma el que realment és de sentit
comú. Si vostè vol donar un contracte a quatre anys, amb una despesa brutal, perquè
no s'enganyi, senyor Vilà, el que tenim de material és ferralla pura i dura, les despeses
de  manteniment  se'ns  mengen,  vostè  li  pot  vendre  el  que  vulgui  a  qui  vulgui,  i
benvingut sigui si ho aconsegueix, però un senyor que vol invertir en un plec com el
que s'ha de proposar a debat i a aprovació, no li vengui la ferralla que tenim, no va
enlloc, no vengui que si és de càrrega lateral, que si és de càrrega frontal, escolti, que
hi ha els operaris que estan a l'autovia de Calella a Palafrugell, a les 12 del migdia,
netejant  les  voreres,  quan  tenen  tot  el  punyetero  dia  per  fer-ho,  i  això  no  m'ha
discutirà,  li  puc  ensenyar  fotografies.  Quan  estan  els  operaris  allà  al  mig  de  les
rotondes esmorzant.  A mi no em vingui  amb contes, hi  ha moltes contenidors que
estan mal  col.locats,  que estan destrossats,  que estan rebentats,  els  camions que
passen a fer la recollida de Calella i Llafranc no compleixen la ITV ni de lluny. Una altra
cosa, vostè posa en dubte tot això que estan plantejant, li vull deixar clar que soc de
Plataforma per Catalunya, no soc de l'equip de govern, perquè sembla que parli  a
favor d'ells, però és que hi ha coses que són de calaix. Vostè parla d'una pròrroga de
dos anys, de quan ve aquesta pròrroga?, vostè era regidor de serveis, perquè no la va
anul.lar, perquè no la va denunciar, perquè no va fer alguna cosa?. Senyor Sabrià, si
té alguna cosa a dir, li agraeixo que ajudi a la meva desinformació.

- senyor Fernandez: El Ple de moment el porto jo, per tant vostè segueixi  la seva
exposició.

- senyor Guerra: Però veig que el senyor Sabrià em diu que no, ell  era alcalde en
aquell moment.

- senyor Fernandez: Senyor Guerra, la gesticulació amb respecte es pot fer, per tant, si
el senyor Sabrià després vol intervenir, quan tingui l'ús de la paraula el seu grup, podrà
intervenir, per tant, vostè segueixi la seva exposició i quan estigui ho diu i passarem la
paraula al següent grup.

- senyor Guerra: No sé, igual fins ara he dit alguna cosa que no és molt correcte o que
no li ha agradat. Una altra cosa que vostè ha dit, senyor Vilà, la dada d'implementació
de sis  mesos,  que no seria  efectiva fins als  nou mesos,  escolti'm,  torno a repetir,
venen  a  posar-se  medalles  o  venen  a  ajudar  a  desenquistar  un  problema  que té
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aquest  Ajuntament,  perquè amb el  seu discurs  el  que acaba de dir,  no sé si  n'és
conscient o no, és que els funcionaris tècnics d'aquesta casa són uns ineptes, perquè
durant dos anys hi ha hagut un descobert, durant dos anys ens han dit que no, vostè
també  hi  era  a  l'Àrea  de  Serveis,  vostès  varen  presentar  projectes,  vostè  li  va
preguntar a la tècnica si estava contenta, cosa que jo encara no entenc, perquè li va
preguntar  si  estava  contenta,  no  ho  entenc,  perquè perdoni,  però  rigorosament  la
pregunta seria si aquest plec compleix les condicions de garanties perquè ens diguin
que sí?. Això és ajudar al poble, l'altre és demagògia pura i dura, perquè no saben per
on sortir. 
Evidentment pot imaginar que votaré en contra d'aquesta esmena, però és que no té
cap sentit, amb l'únic que puc estar d'acord amb vostès, o en tot cas amb vostè, que
és el que exposa aquesta esmena, que és que s'hi ha d'estar a sobre, s'ha de tenir un
control  molt més eficient sobre el servei perquè és una màxima molt antiga i molt
estúpida, si vostè vol, però és que el que paga mana. I el que no pot ser és que un
servei que estan pagant tots els ciutadans de Palafrugell passi que com que els de Sils
fan vaga s'hi solidaritzen i no treballen, un altre dia no treballen perquè la retalladora
no funciona, vostès signen un contracte i amb això sí que estic d'acord amb vostè, ara,
això de quatre més 1 i més 1, no. Doni una seguretat perquè si no hi ha una seguretat
al darrera, ningú amb cara i ulls vindrà.
Igual no li ha agradat res del que li he dit però pensi que ho resumeixo amb una frase,
que  és  prontivitat  i  efectivitat  versus  costos  reals.  Jo  crec  que  això  és  molt  fàcil
d'entendre.

- senyora Galiana: Nosaltres també volem fer esment que hem rebut les esmenes en
el moment d'entrar al Ple, no sé a què s'atribueix però ens en donem per assabentats
donada  l'extensa  explicació  que  ha  fet  el  senyor  Vilà.  Nosaltres  considerem  que
l'aprovació del ple és important, creiem que és un tema que Palafrugell necessita tirar
endavant el plec perquè creiem que és una necessitat del poble, evidentment no a
qualsevol  preu,  però  nosaltres  que  hem  estat  a  les  reunions,  que  hem sentit  als
tècnics,  entenem  i  pensem  que  la  redacció  del  plec  de  condicions  és  un  tema
bàsicament tècnic, i sí que pot ser cert, com diu el senyor Vilà, que sí que hi ha alguns
punts que no queden prou ben matisats, com per exemple quin tipus de contenidors
posaran o què és el que posaran l'empresa a qui finalment se li adjudiqui el servei,
però nosaltres pensem que en tot cas, també és un tema que ha de quedar una mica
obert en el moment que el nou govern entri, o en el moment que s'adjudiqui a una
empresa, perquè en el seu cas, es decideixi a qui s'adjudiqui, suposo que aquests
temes  també  són  temes  que  en  el  moment  de  presentar-se  en  el  concurs  es
determinaran i que potser no és tant necessari que estiguin tant especificats en el plec
de condicions, però en qualsevol cas, volem pensar que els tècnics tenen coneixement
de totes aquestes possibilitats i si ho han deixat obert, serà per algun motiu.
A nosaltres ens sembla que tot això, en tot cas, es podia haver posat a debat en el
moment en què vàrem tenir les reunions i que potser es podia haver valorat i també
haver escoltat l'opinió dels tècnics davant totes aquestes esmenes que ha presentat
Esquerra.
Bàsicament, la duració dels quatre anys o dels deu, entenem que és un tema tècnic,
perquè si  no ho recordo malament  també es va comentar  que l'amortització de la
maquinària que s'inverteix s'ha de fer perquè l'empresa adjudicatària assumeixi el cost,
en deu anys, perquè sinó no l'amortitza. Si no recordo malament és un tema que fins i
tot es va discutir a la reunió.
Nosaltres creiem que això és una necessitat,  i  tampoc veiem, malgrat  que trobem
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interessant el que aquí s'ha posat en coneixement per part del senyor Vilà, que també
té experiència perquè ha sigut regidor de Serveis, nosaltres entenem que donem un
vot de confiança als tècnics, pensem que és un tema molt tècnic i també creiem que
tampoc obstaculitzarem que el tema tiri endavant, perquè creiem que també és una
necessitat pel municipi.
Nosaltres donarem suport al punt de l'ordre del dia del govern, i  ens abstindrem a
l'esmena presentada per Esquerra Republicana, perquè pensem que aquest tema jaes
va discutir també a les reunions que vàrem tenir i el arguments que ens varen donar
els tècnics, a nosaltres ens varen convèncer.

-  senyor  Genover:  Nosaltres  des  de  l'Entesa  valorem  el  treball  fet  per  Esquerra
Republicana,  per  fer  aquesta  elaboració  per  argumentar  aquesta  esmena  que  és
objecte de debat abans del plec de condicions. Tot i que ells han parlat amb l'empresa
i tenen informació i ens asseguren que els camions podrien aguantar aquests quatre
anys, nosaltres tenim els nostres dubtes. Sí que tenim constància de les despeses i
reparacions que actualment tenen i ens podríem trobar que d'aquí algun temps fossin
més cares les despeses que les amortitzacions en el contracte a deu anys, aquesta és
la  nostra  posició.  Estaríem  d'acord  en  plantejar  la  redacció  d'un  nou  plec  amb
participació  activa  de  tots  els  grups i  participació  ciutadana,  una cosa que aquest
govern ha intentat incentivar a tota la població per tirar endavant la participació, aquí
crec que seria una bona cosa. 
Nosaltres,  tornant  al  plec  general,  és  el  contracte  més  important  de  l'Ajuntament.
Important per quantitat econòmica, pels serveis que presta als veïns, allà on tenen el
contenidor, on tiren les escombraries, com fan l'ús de la Deixalleria, quin dia netegen
el meu carrer, per la imatge que donem del nostre municipi, per la quantitat, setanta
persones ha dit el senyor Vilà que treballen a l'empresa de neteja, una part d'aquests
serveis tenen una repercussió en el ciutadà, en forma de taxa i això és significatiu i la
gent vol estar ben servida, la gestió de residus municipals i la neteja viària són claus a
la política ambiental de qualsevol ajuntament i d'aquest en particular, que hi destina
molt recursos. Llavors, nosaltres, des de l'Entesa, també volem insistir en què és molt
important controlar la feina que hi ha en aquest nou contracte, amb el tema d'auditors
externs, sobretot controlar i insistir. 
Amb tot això, el  nostre grup, ens abstindrem en la votació de l'esmena d'Esquerra
Republicana i en la proposta del govern. 

- senyor Rangel: M'agradaria que haguéssim parlat de les coses, totes, perquè ara
realment és complicat, després de mitja hora i de la polèmica que hem tingut, tornar a
reprendre el fil que teníem en aquell moment, però parlàvem d'un plec de condicions i
en segon lloc  parlàvem d'unes esmenes que fa  el  grup d'Esquerra Republicana a
aquest plec de condicions. Esmenes que comencen dient que n'han presentat dues
però  després  de  l'aclariment  sol.licitat  al  senyor  interventor,  retiren  una  de  les
esmenes, per tant, la primera de les esmenes fa referència bàsicament, segons diu
vostè en el correu que m'envia, als camions actual, que és la part cara del plec, i a la
durada  del  contracte,  no  fa  referència  absolutament  a  res  més,  d'aquí  la  meva
sorpresa de l'explicació que ens ha fet el senyor Vilà d'un model que m'agradaria, i tots
saben que m'agradaria poder seure aquí amb tots vostès i estar-nos hores xerrant de
com i de quina manera ha de ser el model de la recollida del porta a porta en els
carrers  estrets,  en  els  carrers  amples,  com  faríem  les  fraccions,  les  àrees  de
contenidors, com faríem cadascuna d'aquestes coses que vostè ens ha anat explicant,
a més a més amb un suport gràfic que li agraeixo molt. 
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Em deixin fer un parèntesi i agrair-li el treball d'aquesta esmena perquè tot sigui dit, no
coincideixo amb ella, però se l'ha treballada.
També  m'agradaria  que  vostè,  de  la  mateixa  manera  que  ha  plantejat  al  senyor
interventor el dubte relacionat amb la part del finançament, hagués agafat i hagués fet
exactament el mateix amb els altres tres tècnics, amb el senyor secretari, si legalment
es pot  fer  o no es pot  fer,  amb els  dos tècnics  de Serveis i  de Medi  Ambient,  si
realment  és  factible  o  no  és  factible.  Vostè  ha  estat  regidor  d'aquesta  casa  i  li
haguessin contestat amb la mateixa sinceritat que li varen contestar el dia de la reunió
ara fa un mes aproximadament. Ha tingut aquest mes per aclarir tots aquests dubtes, a
mi em dol que vostè no ho hagi fet, però hi ha un problema de què jo vaig ser prou
sincer en aquella reunió i vaig dir que creia que, per responsabilitat, tots tenim una
obligació en relació a aquest plec de condicions d'escombraries, per responsabilitat no
tant pel fet que vinguin eleccions o de qui es posa la medalla, i ho vaig explicar en
aquella  reunió,  i  per  tant,  hi  tornaré  a  entrar  les  vegades  que  calgui,  sinó  per
responsabilitat  del  que  tenim,  necessitem  millorar  amb  el  contracte  de  neteja,
necessitem millorar amb el contracte de recollida d'escombraries i necessitem donar
un servei que no sigui un servei de passar l'estona i de tirem endavant la pilota, que
els polítics ho fem massa sovint això. Hem d'afrontar la realitat, hem de ser capaços
de plantejar quins són els problemes i donar resposta a aquests problemes, això no és
res més que el producte, i ho he deixat ben clar, davant d'un plec de clàusules que
vostès en són co-partíceps,  com a mínim amb l'anàlisi  previ  i  l'estudi  inicial  de la
diagnosi, que varem agrair el mes de gener i avui m'he descuidat d'agrair, i que crec
que és de rebut reconèixer-ho, el que no pot ser, és quan hem trobat tots l'acord, el
model, amb tots els tècnics de la casa i de fora, ara dir, ara miro la pàgina web, agafo
un parell de trucades a algun tècnic al qual li agrada escoltar segons quines coses, i
després li posaré exemples, i vaig a posar una fórmula paral·lela, de com i de quina
manera gestionarem les escombraries a Palafrugell, i això és fantàstic, i això, avui dia,
per responsabilitat, senyor Vilà, vostè sap que és molt complicat.
Jo, quan vostè va anunciar l'esmena parcial a aquest plec, em va sorprendre, però
també li vaig dir que estava decebut, perquè podia esperar això de molts regidors, per
lògica, per dret i per moltes coses, i que no s'ho agafi malament ningú, però vostè,
amb el coneixement que arrossega del funcionament de l'Àrea de Serveis, plantejar
algunes coses de les que ha plantejat aquí, i fer aquesta generositat de l'anàlisi que ha
fet en aquesta esmena complementària, perquè l'esmena, jo ja li he dit, és molt fàcil,
agafi  els  tres  informes  que  resten,  se'ls  llegeixi  i  veurà  que  no  tenim  capacitat
d'aprovar-li,  no  és  per  voluntat,  ara  bé,  que  vostè  em  digui  que  han  parlat  amb
l'empresa i que els camions que tenim en aquests moments, poden aguantar que els
hi fem un tunejat i puguem carregar lateralment els contenidors que ara es carreguen
en  posterior,  bé,  em deixi,  com a  mínim,  que  li  digui  que  jo  li  vaig  posar  tota  la
informació a sobre la taula, l'anàlisi dels contenidors que hi havia a Palafrugell, era
dels metàl·lics, però perquè no ens atrevíem a fer el dels de plàstic, els de plàstic no
cal que els analitzem, estan destrossats, els de 1.100 de càrrega posterior de plàstic
estan destrossats, per tant, aquests, alguna cosa s'ha de fer i urgent, però el que ja no
és de rebut és que vostès vinguin i ens expliquin que els camions de càrrega lateral, a
part de què poden carregar lateral des de l'altre costat, només amb una adaptació, i
que poden carregar contenidors de 1.100, a més a més podran passar per tots els
carrers, i a més a més podran fer servir tots els serveis que estem proposant aquí,
com és l'increment de les recollides porta a porta,  l'increment de les porta a porta
comercials, el  bicompartimentat  de cadascun d'aquests camions, etc etc., escolti'm,
això no funciona, això no va així, les coses es fan amb rigorositat, i el que no podem
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fer és venir aquí després de dos anys i mig d'estar-ne parlant i ara venir a vendre'ns i a
explicar-nos coses que no ens les creiem. Aquest senyor que li  ha dit a vostè que
aquests camions poden aguantar quatre anys, és un mentider, i li  dic jo aquí en el
plenari, aquest senyor és un mentider, perquè en aquest mateix plec de condicions
ens ha dit que la hidro i la netejadora podria aguantar i la podríem eliminar en aquest
servei, i portem des del mes de setembre i fins el mes de desembre amb la hidro i la
netejadora espatllades sense poder donar servei. Aquest mateix senyor que li ha dit
això, aquest any 2014, un dels tres camions de càrrega lateral, que a vostè li han dit
que aguantaria quatre anys, aquest mateix senyor ha tingut aquest camió de març a
octubre, sis mesos al taller, els altres tres camions que tenim de càrrega posterior, que
només en tenim un i en fem servir tres, l'empresa en té tres, en posa dos a disposició
de l'Ajuntament perquè no es veu en cor de fer el servei amb aquell camió; i tercera, el
neteja contenidors, que li han dit que el lloguem, no és així, el neteja contenidors, el
problema  que  té  és  que  el  que  tenim  comprat  i  de  propietat  està  completament
espatllat  i  cada vegada que neteja un contenidor l'esparreca i  li  trenca la xapa de
davant de la tapa, i el que fem és que l'empresa posi a disposició de l'Ajuntament, un
neteja contenidors que doni resposta als altres, i els altres els fa a ma. Aquestes són
les problemàtiques, i per tant, la música aquesta que vostès han escoltat, també l'hem
escoltada nosaltres, aquesta cançó també ens l'han explicada a nosaltres i l'anàlisi
d'aquesta cançó no ens dona resposta a les necessitats que aquí, d'una manera o
d'una altra, tots hem anat explicant, però el que és molt injust és que surti tot aquest
model  i  aquesta  crítica  d'aquest  model,  avui,  quan  li  varem  plantejar  que  per
responsabilitat,  per  necessitats,  per  coherència  política  i  per  coherència  d'una
responsabilitat de grup, per haver treballat en la redacció dels plecs de condicions, per
tota una sèrie de factors, necessitàvem no caure en una altra situació de pròrroga
posada  per  nosaltres,  que  ja  ens  la  posaran  des  de  fora,  no  patim,  si  patim per
calendari, ja ens ho impugnaran, ja ens posaran els recursos que ens hagin de posar,
però nosaltres, ens ham ara de plantejar tornar a fer ara un plec de condicions per fer
això a quatre anys, amb un tunejat de camions i amb unes variacions de contenidors
que no donaran resposta al que hem fet aquest any, això implica, d'entrada, ajornar un
any l'adjudicació d'aquests quatre anys, per tant, ja no són quatre, són cinc, si hi ha
després l'acord que s'hagi de fer i el funcionament que s'hagi de fer en relació al nou
plec  de condicions pactat.  Cinc anys,  aquests  camions o aquests contenidors  que
tenim al carrer, no ens els aguante. Aquest és el plantejament que jo els hi vaig fer,
aquest  és  el  plantejament  que  els  hi  vaig  demanar  coherència,  i  vaig  posar  a
disposició, no jo, vaig posar tots els tècnics de la casa a disposició de els regidors de
l'oposició que tinguessin algun dubte, que si veien que hi havia alguna possibilitat de
canviar alguna cosa que s'hagués de canviar, ho féssim, però no canviar el sistema, el
model com un mitjó i  ens inventem coses que no ens hagem d'inventar,  perquè a
Girona s'han gastat el que s'han gastat i ja parlarem de com funcionarà. És el mateix
que el problema a Sant Feliu,hi va haver un equip de govern, al qual li tinc tot el meu
respecte, però han volgut canviar el sistema de gestió dels contenidors de selectiva,
que val cinc vegades més que el que tenim aquí, això no ho podem fer nosaltres,
aquestes  situacions  d'increments  de  costos  no  ho  podem  fer,  perquè  el  senyor
interventor et farà la pregunta clàssica, típica i tòpica: de quina partida ho trec, i sinó el
següent pas serà: doncs fem-ho amb una pujada de taxes,  i aquest és un dels altres
aspectes de vàrem dir que no teníem cap ganes, ni voluntat ni possibilitats de pujar la
taxa  d'escombraries  en  aquest  ajuntament,  almenys  en  el  moment  actual  i  a  curt
termini. 
Per tant, l'esmena, jo fins i tot faria una mica de refós i faria una esmena des d'una
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perspectiva  de  generositat  en relació  a  la  que  ha  refusat.  Farem l'estudi  del  qual
agraïm que vostè ens hagi posat sobre la taula la possibilitat de llogar 30 contenidors,
però el que acceptarem cap dels altres aspectes d'aquesta esmena, de la segona per
descomptat i de la primera tampoc, perquè van estretament relacionades. I després,
des d'una perspectiva d'aquesta por política que sembla que existeix perquè hi pugui
haver material nou i pugui beneficiar abans de les eleccions o no, a un grup polític o
altre, aquesta port ja els hi garanteixo en nom de l'equip de govern, que no l'han de
tenir,  tinguem capacitat  o no, no posarem cap element nou al  carrer abans de les
eleccions municipals, i això si els pot tranquil·litzar i donar-los-hi, com a mínim, aquest
canvi de percepció en el seu sentit de vot, els hi agrairia, i en nom de l'Ajuntament, no
en nom de l'equip de govern, crec que farien un favor important canviant el seu sentit
de vot.

-  senyor  Vilà:  Gràcies  a  totes  les  intervencions.  Senyor  Guerra,   evidentment  pot
discrepar, només faltaria, l'oposició està per qüestionar i esperar les respostes airades
del senyor regidor, però podem qüestionar, per tant, si a vostè no li agrada, no fa falta
que s'exciti d'aquesta manera. Ha barrejat un tema del plec, amb la feina que estan
fent actualment els treballadors, no era tema de discussió.
Senyora Galiana, he dit que el poble, evidentment quedarà net, això no ho qüestiono.
Senyor Genover, gràcies per la seva posició i opinió. No representada cap increment
durant  els  quatre  anys,  podem  parlar  del  tema  dels  camions,  si  amb  un  tunejat
aguantaríem o  no  aguantarien.  Els  tècnics  evidentment  fan  un  plec  correcte  però
responen sempre a la concepció política que tingui l'equip de govern que hi hagi en el
moment. 
Senyor Rangel, em sap greu que s'enfadi d'aquesta manera, però no he posat res més
a l'esmena, sinó només la part econòmica perquè ja he dit que acceptàvem tal com
està dissenyat el servei, perquè ja he començat la meva intervenció dient que s'ha
d'arreglar la situació d'anar prorrogant aquest contracte, si es pogués fer en quatre
anys, els hi votàvem a favor, evidentment i amb el servei que està dissenyat. Perquè
com he dit, que no m'agraden algunes coses, he qüestionat, evidentment, hi ha coses
que no m'agraden però l'acceptem. Vostè sap que té els tècnics a la seva disposició
contínuament, i si els hi demana fer un contracte més curt segurament li haguessin
dissenyat.
Crec que no he fet cap mal perquè crec que també podia investigar o preguntar per la
meva banda a l'encarregat, estem parlant de l'encarregat. Si l'encarregat, que és el
que coneix el servei, que quan era regidor de serveis crec que no em va dir gaires
mentides, jo me'l crec i intento dissenyar el millor que sé, aprofitant el que m'ha dit el
responsable de l'empresa a Palafrugell.
Els  contenidors,  ja  li  he  dit  que  si  acceptàvem  totes  les  condicions  tècniques
exceptuant alguna maquinària, els contenidors ja al carrer i abans de les eleccions,
perfecte, jo ja li dia que els contenidors sí que han d'anar al carrer. Pel que fa als renta
contenidors, encara que qüestioni la meva intel.ligència, ho he pensat sol, si veig que
només es farà servir 100 dies l'any, pensem-nos de poder-lo llogar.

-senyor Guerra: Perdoni senyor Vilà, però no he entès el que ha dit en referència al
tema dels treballadors, i perdoni que l'exciti tant.

-  senyor Fernandez: Jo volia fer una matisació important,  quan vaig veure aquesta
esmena el primer que vaig fer va ser demanar un informe als tècnics per veure si el
que vostè plantejava era viable o no. Vostè, senyor Vilà, ha dit una cosa, que potser jo
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ho he entès malament, diu que els tècnics fan els plecs i els informes en funció de les
directrius polítiques.

-  senyor  Vilà:  Els  tècnics  poden fer  un plec amb les intencions polítiques,  en cap
moment  he qüestionat  el  fet  que facin  els  informes a l'esmena segons la  intenció
política, això mai.

-  senyor Fernandez: Volia puntualitzar això que penso que és important,  perquè el
primer que vaig fer jo quan vaig veure l'esmena va ser demanar informe tècnic i si jo
hagués vist que tècnicament podia ser, haguessin entrat, però jo crec que en aquesta
casa hem intentat sempre que els tècnics actuïn amb tota la seva professionalitat i
independència, i jo crec que és bo que sigui així. 

Votació:
En primer lloc se sotmeten a votació les esmenes presentades pel  grup municipal
d'Esquerra Republicana de Catalunya, amb el següent resultat:

Vots a favor: El senyors Sabrià, Vilà, Lledó i la senyora Farrarons (ERC). Total quatre
vots a favor.
Vots  en  contra:  Els  senyors  Fernandez,  Rocas,  Vencells,  Rangel,  les  senyores
Zaragoza i Mauri (PSC), els senyors Gómez, Pujol, Prats, Gabarró i la senyora Frigola
(CiU), i el senyor Guerra (PxC), total dotze vots en contra. 
Abstencions:  Els senyors Genover i  Menor i  la senyora Recio (Entesa), la senyora
Galiana i el senyor Rodrigo (PP), total cinc abstencions.

En  conseqüència  es  rebutja  l'esmena  presentada  pel  grup  Municipal  d'Esquerra
Republicana de Catalunya.

A  continuació,  i  sotmesa  a  votació  s'aprova  la  proposta  sense  esmenes  amb  els
següents vots:

Vots a favor: Els senyors Fernandez, Rocas, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza
i Mauri (PSC), els senyors Gómez, Pujol, Prats, Gabarró i la senyora Frigola (CiU), la
senyora Galiana, el senyor Rodrigo (PP) i el senyor Guerra (PxC), total catorze vots en
contra. 
Vots en contra:  El  senyors  Sabrià,  Vilà,  Lledó i  la senyora Farrarons (ERC).  Total
quatre vots en contra.
Abstencions:  Els  senyors  Genover,  Menor  i  la  senyora  Recio  (Entesa),  total  tres
abstencions.

6.-  CONTRACTACIÓ,  MITJANÇANT PROCEDIMENT SENSE PUBLICITAT,  DELS
TREBALLS  COMPLEMENTARIS  DEL  SERVEI  DE  CONSERVACIÓ  I
MANTENIMENT DE LA JARDINERIA DE PALAFRUGELL.- Adjudicació 

Relació de fets:

En data 25 de novembre de 2014, es va aprovar l’expedient de contractació, així com
els plecs de clàusules administratives particulars i condicions tècniques del contracte
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que han regir la contractació, dels treballs complementaris del servei de conservació i
manteniment de la jardineria de Palafrugell, per mitjà de procediment negociat sense
publicitat.

A la licitació s’ha presentat l’empresa:

.  CESPA JARDINERIA SL, NIF: 95377701

La mesa de contractació es va reunir amb data 11 de novembre de 2014 per realitzar
l’obertura del sobre 1, referent a la documentació administrativa, i va acordar admetre
a l’empresa licitadora, donat que complia amb els requisits de capacitat i  solvència
establerts al plec de clàusules administratives particulars.

Seguidament es realitza l’obertura del sobre 2, la mesa comprova la presentació de la
documentació exigida al plec de clàusules.

S’adjunta a l’annex I d’aquest acord les actes de la mesa que serveixen de motivació
de la puntuació atorgada a les empreses licitadores en relació als criteris subjectes a
judici de valor.

I en conseqüència, la mesa va proposar l’adjudicació en favor de l’empresa CESPA
JARDINERIA SL.

Fonaments de dret

1. Article 138 del Text refós de la Llei de contractes del sector públic, aprovat pel Reial
decret legislatiu 3/2011, de 14 de novembre (en endavant, TRLCSP), que regula el
procediment d’adjudicació.

2. Articles 150 i 151 del TRLCSP, que regulen els criteris de valoració de les ofertes, la
seva classificació i l’adjudicació dels contractes.

3. El Plec de clàusules administratives particulars regulador de la contractació.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Adjudicar  a  favor  de  l’empresa  CESPA JARDINERIA  SL,  amb domicili  a
l’Avinguda Catedral, 6-8 (08002) Barcelona, el contracte dels treballs complementaris
del  servei  de conservació i  manteniment  de la  jardineria  de Palafrugell,  mitjançant
procediment  negociat  sense  publicitat,  pel  preu  de  65.223,71  euros,  sense  IVA,
(desglossat a les prestacions següents: Manteniment i conservació: 55.666,73 € sense
IVA  (21%)  i  en  neteja:  9.556,99  €  sense  IVA  (10%))  amb  càrrec  a  l’aplicació
pressupostària 71.171.21000 “Despeses manteniment parcs i jardins”, d’acord amb les
demés condicions de l’oferta presentada, i en base a la motivació que s’inclou als dos
annexes d’aquest acord.

Segon.-  Notificar  a les empreses interessades el  present acord i  el  seu document
annex amb detall de la puntuació obtinguda.

Tercer.- Facultar a l’alcalde perquè en representació de la Corporació procedeixi a la
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signatura  dels  documents  públics  i  privats  que  siguin  necessaris  per  a  l'execució
d'aquest acord.

ANNEX I.- Actes de la mesa 

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé  el  senyor  Rangel  manifestant  que  es  porta  a plenari  un  punt  que era  una
modificació del plec de condicions de jardineria, que com ja recull el propi plec, cada
any s'han de fer les anàlisi i els diagnosi dels increments que hagin pogut haver-hi de
zones en les quals 'hi  ha de fer el  manteniment de jardineria, i  ara el  que fem és
aprovar  l'addenda d'aquest  plec de jardineria,  per  poder  donar  resposta a aquests
canvis i a aquests increments de zones verdes, el que passa és que per una qüestió
de formalitat,  com ja  es va explicar  a  la  comissió  informativa,  per  una qüestió  de
formalitat de contracte el que s'ha de fer és tramitar-ho i portar-ho a adjudicació pel
plenari.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova per unanimitat la proposta sense esmenes.

7.- RETRIBUCIONS REGIDORS – ANY 2015.- Aprovació.-

Relació de fets:

1. Atès l’acord adoptat pel Ple de l’Ajuntament de Palafrugell el dia 7 de juliol de 2011,
i que literalment diu:
 
Primer.- Establir el règim de dedicació parcial que es recull als articles 28 b), 29 i 30
del ROM, a favor del següent regidor:
-          El  regidor  delegat  de Serveis Municipals  i  de Medi  Ambient,  senyor  Xavier
Rangel i Martínez
La dedicació parcial setmanal serà de 25 hores, amb una retribució bruta anual de:
24.000 euros, prorratejat per 14 pagues.
 
Segon.- Aprovar les següents indemnitzacions per assistències efectives als òrgans
municipals col·legiats (Ple de la Corporació i Junta de Govern Local):
 
Annex I
 
 unitari sessions any

Assistència a la Junta de Govern Local Alcalde 512,00 € 48 24.576,00 €

Assistència  a  la  Junta  de  Govern  Local  1r. 
Tinent d'Alcalde

365,00 € 48 17.520,00 €
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Assistència a la Junta de Govern Local regidors
delegats àrees municipals

242.00 € 48 11.616,00 €

Assistència a la Junta de Govern Local regidors
adjunts d’àrees municipals 

210,50 € 48 10.104,00 €

Assistència al Ple per regidor 460,00 € 12 5.520,00 €
 
Annex II
 
REGIDOR Sessions Junta de

Govern Local
Sessions Ple

FERNANDEZ IRUELA JULI 48 12 

ROCAS GUTIERREZ XAVIER 48 12 

ZARAGOZA LLIRINOS JUDIT 48 12 

VENCELLS SERRA JOAQUIM 48 12 

MAURI JUNQUÉ MARGARITA 48 12 

RANGEL MARTINEZ XAVIER   

GOMEZ CASAS ALBERT
PRATS ESTEVE FREDERIC
FRIGOLA BORRAS M TERESA
PUJOL MASCORT LLUIS
MONTALBAN VILAS BEGONYA
SABRIÀ BENITO SERGI
VILA BONMATI XAVIER
LLEDO SALVADOR MÀRIUS
FARRARONS TURRÓ M CARME
RIVAS MASCAROS NÚRIA
GENOVER RIBAS GUILLEM
RECIO LOPEZ ANA REMEDIOS
GALIANA GARCIA LAURA
RODRIGO LOPEZ F JAVIER
GUERRA CASTILLO EDUARD
 

48 
48
48
48
 

12 
12
12
12
12
12
12
12
12
12
12
12
12
12
12
 

 
En el còmput mensual i anual es meritaran el número d’assistències que figuren en el
quadre annex I a aquesta proposta, que també s’aprova.
 
Al final de cada exercici econòmic, es regularitzaran les assistències abonades segons
el que es disposa a l’apartat anterior, en referència a la concurrència efectiva a les
sessions,  de manera que si  algun Regidor no hagués concorregut  efectivament  al
nombre de sessions del Ple o de la  Junta de Govern Local establertes en el quadre
annex II, meritarà únicament assistències per les concurrències efectives.
 
No obstant l’exposat, i només pel que fa a la Junta de Govern Local, es tolerarà un
màxim de sis faltes d’assistència justificades al llarg de l’any, sempre i quan s’acrediti,
per part del Regidor, mitjançant declaració jurada, que s’estan realitzant tasques de
l’Àrea o districte que es gestiona.
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Pel que fa a l’annex I, que regula el Ple per Regidor, 460 euros x 12 sessions = 5.520.
euros anuals, s’entén que la quantitat de 5.520 euros anuals és una quantitat màxima i
limitativa per cada any, encara que s’assisteixi a més de 12 sessions plenàries. Cas
que  no  s’assoleixi  el  nombre  de  12  sessions,  les  indemnitzacions  a  satisfer  per
assistència a Ple, serà de 460 euros, per cada Ple efectivament assistit. 
 
Els regidors que siguin parlamentaris, tant a les Corts Generals com al Parlament de
Catalunya, i mentre no es dissolguin les cambres, només cobraran per assistència al
Ple Corporatiu.
 
El règim d’assistències és aplicable també als Regidors no membres de la Junta de
Govern Local que hi assisteixin en qualitat de convidats, excepte els grups municipals
a l’oposició.
 
Tercer.- Aprovar assignar la dotació econòmica als sis grups municipals: 150 euros
mensuals per grup i 135 euros mensuals per cada regidor adscrit al grup a partir del
segon regidor (el primer compta com a grup), de forma que resulta el següent quadre
de dotacions als grups municipals:
 
GRUP
MUNICIPAL

NÚM.
REGIDORS

APORTACIÓ
PER
REGIDOR

APORTACIÓ
PER GRUP

APORTACIÓ
TOTAL MES

APORTACIÓ
TOTAL ANY

PSC 6 135,00 € 150,00 € 825,00 € 9.900,00 €

CIU 5 135,00 € 150,00 € 690,00 € 8.280,00 €

ERC 4 135,00 € 150,00 € 555,00 € 6.660,00 €

ENTESA 3 135,00 € 150,00 € 420,00 € 5.040,00 €

PPC 2 135,00 € 150,00 € 285,00 € 3.420,00 €

PxC 1 --- 150,00 € 150,00 € 1.800,00 €
 
Aquestes quantitats s’ingressaran a nom de cada Grup Municipal a l’entitat bancària
que assenyalin els respectius portaveus. 
 
Quart.- Les indemnitzacions i assignacions a què es refereixen els apartats primer,
segon i tercer d’aquest acord, seran revisades amb periodicitat anual a partir del mes
de  gener  de  2012,  segons  els  increments  i  disminucions  que  experimenti
percentualment  l’IPC  català  publicat  per  l’Institut  Nacional  d’Estadística  (INE)  o
organisme que pogués substituir-lo.
 
A  les  quantitats  assignades  com  a  indemnitzacions  s’hi  aplicarà  la  corresponent
retenció en concepte de l’IRPF.
 
Atès l'acord adoptat pel Ple ordinari del dia 29 de novembre de 2011, conforme es
congelen les retribucions i indemnitzacions dels regidors, així com les subvencions de
grup municipal, per tot l'any 2012.
 
Atès que el Ple de l'Ajuntament del dia 25 de juliol de 2013 va prendre coneixement de
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la renuncia de la seva condició de regidora del grup municipal de Convergència i Unió,
de la senyora Begonya Montalban Vila.
 
Atès que en el Ple de l'ajuntament del dia 30 de juliol de 2013 va prendre possessió
del  càrrec  de regidor  del  grup  municipal  de  Convergència  i  Unió  el  senyor  Josep
Gabarró Guirao.
 
Atès que en el Ple de l’Ajuntament del dia 27 de maig de 2014 va prendre possessió
del càrrec de regidor del grup municipal de l’Entesa – Junts per Palafrugell, el senior
Ricardo  Menor  Peiró,  amb  motiu  del  decés  de  la  regidora  senyora  Núria  Rivas
Mascarós.
 
Atès que cal continuar amb la congelació que es va acordar en el Ple anteriorment
esmentat, també per tot l'any 2015.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.-   Deixar sense efecte la clàusula de revisió prevista per les retribucions dels
regidors de l’Ajuntament de Palafrugell, així com les indemnitzacions per assistències
a les Juntes de Govern Local i  Ple, i  l’import fix i  variable de les subvencions que
perceben els diferents grups municipals, per l’exercici pressupostari i comptable 2015.
 
Segon.- Els  membres  del  Ple,  que  hagin  estat  elegits  Diputats  al  Parlament  de
Catalunya cobraran la indemnització per assistència a Ple, de 460 euros, però no les
retribucions que els hi puguin pertocar per assistir a la Junta de Govern Local.
 
Tercer.- Notificar el present acord a les àrees d’Intervenció, Tresoreria i Nòmina.
 

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
No s'han fet intervencions.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova per unanimitat la proposta sense esmenes.

8.- DENOMINACIÓ DE CARRERS I ESPAIS PÚBLICS: MODIFICACIÓ DE L'ACORD
DEL PLE DE L'AJUNTAMENT DEL DIA 25 DE MARÇ DE 2014 I DENOMINACIÓ DE
NOUS ESPAIS.- Aprovació.-

Relació de fets:

El Ple de l'Ajuntament del dia 25 de març de 2014 va acordar l'acord que literalment
diu:

Primer.-  Resoldre  les  propostes  realitzades  per  part  de  particulars  en  relació  a  la
denominació de carrers i espais públics en els termes següents:
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...
3.- Sol•licitud dels veïns de Vila-seca de donar denominació a una zona del barri
 
L’associació de veïns de Vila-seca ha manifestat a les reunions veïnals l’oportunitat de
donar denominació a una zona enjardinada del barri que actualment no té nom.
 
Atès que aquesta zona, efectivament no té denominació, i que no afecta a les adreces
dels habitatges adjacents, s’acorda denominar “Parc de Vila-seca” a l’espai verd públic
existent a l’illa entre els carrers d’Isabel II i la ronda Vila-Seca. 
... 

Atès que s'ha detectat un error pel que fa a la delimitació de l'àmbit denominat Parc de
Vilaseca, en el sentit que aquesta zona verda no està situada entre els carrers Ronda
Vila-seca i Isabel II, sinó entre la Ronda Vila-seca, el carrer de Núria i el carrer d'Isaac
Albeniz.

Atès  que  el  passat  dia  11  de  desembre  de  2014  es  va  reunir  la  Comissió  del
Nomenclàtor i va prendre prendre acords per donar nom a l'edifici de l'energia, així
com per ubicar l'espai Joan Miquel Avellí.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Modificar l'acord del Ple de l'Ajuntament del dia 25 de març, que quedarà
redactat com segueix:

Primer.-  Resoldre  les  propostes  realitzades  per  part  de  particulars  en  relació  a  la
denominació de carrers i espais públics en els termes següents:
...
3.- Sol•licitud dels veïns de Vila-seca de donar denominació a una zona del barri
 
L’associació de veïns de Vila-seca ha manifestat a les reunions veïnals l’oportunitat de
donar denominació a una zona enjardinada del barri que actualment no té nom.
 
Atès que aquesta zona, efectivament no té denominació, i que no afecta a les adreces
dels habitatges adjacents, s’acorda denominar “Parc de Vila-seca” a l’espai verd públic
existent  a  l’illa  entre  la  Ronda  de  Vila-seca,  el  carrer  de  Núria  i  el  carrer  d'Isaac
Albeniz.
... 

Segon.- Denominar “L'Energia – Casa de la Música” a l'edifici de l'Energia, situat a la
confluència dels carrers Pi i Margall i Manufactures del Suro, on s'estan fent reformes
per convertir-lo en un centre d'estudis professionals de música. Així mateix s'acorda
nomenar el seu auditori com “Auditori Frederic Sirés”.

Tercer.-  Denominar “Espai Can Màrio” a l'espai grafiat en el plànol annex número 1 i
que comprèn les següents illes:

– Carrers Pi i Margall, Tarongeta, Garriga i Begur, on hi ha ubicat el Museu del
Suro, la torre de Can Màrio i Cal Ganxó i la Fundació Vila Casas

– Carrers Begur, Garriga, Lluna i carrer Miquel, Vincke i Meyer, on hi ha ubicat
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l'edifici de la Bòbila Vella i els Forns
– Carrers Manufactures del Suro i carrers del Terme i Joan Fuster, on hi havia

ubicat l'antic edifici de la Bòbila Nova. 

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé la senyora Zaragoza manifestant que els acords que reflectim avui en el Ple i
que  portem  a  aprovació  és  un  acord  d'una  sessió  anterior  d'una  comissió  del
nomenclàtor, que no va passar pel plenari, que és la denominació del Prac de Vila
-seca, existent entre l'illa formada per la Ronda de Vilaseca, el carrer de Núria i el
carrer Isaac Albeniz, que es va aprovar el passat dia 25 de març però que no s'havia
reflectit en l'acta del Ple. Els altres acords són els que es varen prendre a la comissió
del nomenclàtor de la setmana passada, que és denominar  “L'Energia – Casa de la
Música” a l'edifici de l'Energia, a proposta del regidor de Cultura, que va ser aprovada
per  unanimitat,  i  que  el  seu  auditori,  també  a  proposta  del  regidor  de  Cultura,
s'anomeni “Auditori Frederic Sirés”. 
El tercer acord és denominar  “Espai Can Màrio” a l'espai grafiat en el plànol annex
número 1  i  que comprèn tot  l'espai  dels  carrers  Pi  i  Margall,  Tarongeta,  Garriga i
Begur,  on hi  ha ubicat el  Museu del  Suro, la torre de Can Màrio i  Cal Ganxó i  la
Fundació Vila Casas; carrers Begur, Garriga, Lluna i carrer Miquel, Vincke i Meyer, on
hi ha ubicat l'edifici de la Bòbila Vella i els Forns; i els carrers Manufactures del Suro i
carrers del Terme i Joan Fuster, on hi havia ubicat l'antic edifici de la Bòbila Nova.
Serà tot un espai Can Mario i es farà un plafó explicatiu d'aquest espai i de tots els
edificis que engloba. 

-  senyor Sabrià:  Només per dir  que nosaltres donarem suport a la proposta,  i  que
malgrat entenem que en aquest moment no es podia donar nom a un espai com a
Miquel Avellí, només per dir que ha sigut un procés molt bonic i molt ràpid, com s'ha
fet  tota  la  recollida  de  signatures,  també  la  resposta  que  s'hi  ha  donat  des  de
l'Ajuntament, per tal que el nomenament com a Fill Predilecte de Palafrugell es produís
tant de pressa com fos possible, per tant, per acabar-ho de tancar bé, crec que si tots
plegats fóssim capaços de trobar aquest espai en el temps més breu possible, seria
una excel.lent notícia, per tant, només per dir que donarem suport i que, en tot cas,
treballarem per trobar aquest consens i l'espai idoni per posar-hi el nom.

- senyora Zaragoza: Dir al  senyor Sabrià que la proposta de l'Associació Pou de'n
Bonet  i  del  senyor Salvatella,  era modificar  la plaça de Can Mario per plaça Joan
Miquel i Avellí, a la Comissió del Nomenclator passada es va deixar sobre la taula,
pendent, perquè segons el reglament és excepcional un canvi de nom de plaça o de
carrer  i  donat  que  hi  havia  un  informe  del  Museu  del  Suro  que  també  ho
desaconsellava per altres raons, el que es va fer és deixar-ho sobre la taula per trobar
un altre espai alternatiu que pugui agradar a l'associació i al proposant, que era el
senyor Salvatella, o bé fer una modificació d'aquesta plaça sense fer una modificació
oficial de nomenclàtor perquè no impliqui una càrrega burocràtica pels veïns. 

Votació:
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Sotmesa a votació s'aprova per unanimitat la proposta sense esmenes.

9.-  CONCESSIÓ  BONIFICACIÓ  IMPOST  SOBRE  CONSTRUCCIONS
INSTAL·LACIONS I OBRES . Aprovació

Relació de fets:

Vista la instància16032 presentada en data 4 de desembre de 2014, per la qual es
sol·licita  bonificació  de  l’Impost  sobre  Construccions,  Instal·lacions  i  Obres  per
diferents obres a executar:

Titular CIF Data registre
Núm.
registre Obres a realitzar

Núm.
expedient

Com.Prop.  La
Sauleda portal 8 H17284910 04/12/2014 9008

Rehabilitació  balcons
edifici (Pla de barris)

327/14p
annex

Vist  l'article  7è  de  l'Ordenança  fiscal  Reguladora  de  l'Impost  sobre  Construcció,
Instal·lacions i Obres:

“1.- S’estableix, d’acord amb l’article 103.2 del Reial Decret Legislatiu 2/2004 de 5 de
març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, una
bonificació de la quota de l’impost a favor de les construccions, instal·lacions o obres
que  siguin  declarades  d’especial  interès  o  utilitat  municipal  per  concórrer
circumstàncies  socials,  culturals,  històrico-artístiques  o  de  foment  del  treball  que
justifiquin tal declaració. Aquesta correspondrà al Ple de la Corporació i s’acordarà ,
prèvia sol·licitud del subjecte passiu, amb el vot favorable de la majoria simple dels
seus membres. 
De conformitat amb l’article 103.2 s’estableixen les següents bonificacions:

1. Bonificació del 95% de la quota per les obres que es realitzin en equipaments
d’ús públic per altres administracions , ja sigui directament o mitjançant altres
ens de dret públic o privat.

2. Bonificació  del  95%  per  les  obres  que  s’executin  en  el  marc  del  projecte
d’intervenció integral dels Barris de la Sauleda i el carrer Ample

3. Bonificació  del  95%  per  les  obres  que  s’executin  com  a  conseqüència  de
desastres naturals o per motius de força major.

4. Bonificació del 60% per les empreses que sol·licitin llicència d’obres , tant per
instal·lació de noves activitats com remodelació d’activitats  ja existents ,que
suposin la creació de llocs de treball en els Sectors d’Activitat Econòmica que,
d’acord  amb  el  POUM  de  Palafrugell,  tenen  com  a  ús  predominant  l’ús
industrial.  Caldrà que a la seva sol·licitud aportin memòria de la previsió de
llocs  de  treball  una  vegada  instal·lada  la  nova  activitat  o  executada  la
remodelació. Serà requisit que entre l’atorgament de la llicència i l’inici de les
obres no es superin els sis mesos.

5. Bonificació del 50% per les obres que es realitzin per a l’inici o remodelació
d’una activitat econòmica sempre que el titular de la llicència d’obres coincideixi
amb el titular de l’activitat econòmica, a tal efecte caldrà sol·licitar llicència ,o bé
fer comunicació prèvia, de nova activitat o modificació de l’existent de manera
simultània a la sol·licitud de la llicència d’obres.”
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Atès que la  petició  presentada compleix  els  requisits  establerts  a  l’apartat   2n  de
l’article transcrit per tal de poder gaudir la bonificació del 95% en la quota de l’impost a
favor de les construccions, instal·lacions o obres .

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Declarar  d'acord  amb  l'article  7è.  De  l'article  de  l'Ordenança  Fiscal
Reguladora  de  l'Impost  sobre  Construcció,  Instal·lacions  i  Obres,  obres  d'especial
interès les següents obres:

Titular CIF
Data
registre

Núm.
registre Obres a realitzar

Núm.
expedient

Com.Prop.  La
Sauleda portal 8 H17284910 04/12/2014 16032

Rehabilitació balcons
edifici (Pla de barris)

327/14p
annex

Segon.- Atorgar la bonificació del 95% en la quota a ingressar en concepte d’Impost
sobre Construcció, Instal·lacions i Obres, d’acord amb el següent detall:

Titular CIF
Núm.
expedient quota íntegra

bonificació
95%

Import  a
pagar

Com.Prop.  La
Sauleda portal 8 H17284910

327/14p
annex 325,95 € 309,65 € 16,30 €

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé el senyor Fernandez manifestant que aquest és un punt ja recurrent en aquest
plenari, fruit del Pla de Barris, que tots aquells edificis que estan afectats i demanen
per fer les obres de les façanes, tenen dret a aquesta bonificació. Ja hem vist diversos
acords d'aquests, és una obra subjecta al Pla de Barris. 

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova per unanimitat la proposta sense esmenes.

A.2)  Assumptes de la comissió informativa d'urbanisme, obres,  serveis,  medi
ambient i habitatge

10.- ACORD DE MODIFICACIÓ DELS ESTATUTS DEL CONSELL D'INICIATIVES
LOCALS PER AL MEDI AMBIENT DE LES COMARQUES DE GIRONA (CILMA).
Ratificació.-

Relació de fets:

El  Consell  d'Iniciatives  Locals  per  al  Medi  Ambient  de  les  Comarques  de  Girona
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(CILMA), associació d’ens locals del que forma part aquest Ajuntament, ha comunicat
que la seva Assemblea General ha aprovat,  en data 25 de novembre de 2014, un
acord  de  modificació  dels  Estatuts  de l’entitat,  a  fi  de  donar  compliment  a  la  Llei
27/2013, de 27 de desembre, de racionalització i sostenibilitat de l'Administració Local
(LRSAL) i per cercar la millora de determinats aspectes de funcionament de caràcter
més operatiu, i sol·licita que l’esmentat acord es sotmeti a la consideració i aprovació
del Ple de tots els seus membres, per a la seva ratificació.

Les  modificacions  fan  referència,  per  una  banda,  a  la  reducció  del  nombre  de
membres de la Junta Executiva fins a 15, ja que el nombre de 18 que estableixen els
vigents Estatuts no s’adiu amb les prescripcions de la LRSAL. I per altra banda, es
modifiquen qüestions relatives a l'aprovació de les actes, al quòrum de constitució de
Junta Executiva i Assemblea General, al quòrum d'aprovació en cas de modificació
d'estatuts i altres acords d'especial transcendència, a la possibilitat de delegació del
vot  per  a sessions  concretes,  i  al  repartiment  de facultats  entre  Assemblea,  Junta
Executiva i President.

Els vigents estatuts de l’Associació (art. 27) i  el Decret 110/1996, de 2 d’abril,  que
regula  les  Organitzacions  Associatives  d'Ens  Locals (art.  15),  estableixen  que  per
modificar  els  Estatuts  es  necessita  l’acord  del  Ple  de  cadascun  dels  ens  locals
associats, adoptat per majoria absoluta.

Atès l'informe emès per l'Àrea de Medi Ambient.

Atès  l'informe emès per  la  Comissió  Informativa  d'urbanisme,  obres,  serveis,  medi
ambient i habitatge, a la sessió celebrada el dia 10 de desembre de 2014.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- RATIFICAR la proposta de modificació dels Estatuts del Consell d'Iniciatives
Locals per al Medi Ambient de les comarques de Girona (CILMA), aprovada per la
seva Assemblea General en sessió de 25 de novembre de 2014.
 
Segon.- Aprovar la modificació dels articles 13.1, 14,15, 17, 18, 25.2 i 4, 26, 27 i 29.1
dels Estatuts del CILMA, que quedaran redactats de la següent forma:
 
Article 13
1. L'Assemblea General és l'òrgan sobirà de l'associació; els seus membres en formen part per
dret propi i irrenunciable, amb un representant cadascun, llevat la Diputació, que en tindrà tres.
Els representants de les comarques i els municipis associats necessàriament hauran d'ésser
alcaldes o regidors. Els representants podran delegar l'assistència i el vot, per escrit i per a
cada sessió; la delegació es podrà fer en un altre membre de l'Assemblea o en una tercera
persona; cap membre no podrà rebre més de cinc delegacions. 
 
2. (..)
 
3. (..)
 
4. (..)
 
Article     14
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L’Assemblea General té les facultats següents:
a)       Modificar els Estatuts.
b)      Elegir el president.
c)       Elegir i separar els membres de la Junta Executiva representants de les comarques i
dels municipis associats, de conformitat amb l’art. 16, i controlar-ne l'activitat.
d)      Aprovar el pla d'actuació general de l'Associació
e)       Aprovar el pressupost i la liquidació de comptes anuals i també adoptar els acords per a
la fixació de la forma i l'import de la contribució al sosteniment de l'associació i aprovar la
gestió feta per l'òrgan de govern.
f)        Acordar la dissolució del Consell.
g)      Incorporar-se a altres unions d'associacions o separar-se'n.
h)       Sol·licitar la declaració d'utilitat pública.
i)         Aprovar el reglament de règim interior.
j)         Acordar la baixa o la separació definitiva, amb expedient previ, dels associats.
k)       Conèixer les sol·licituds presentades per ésser soci, així com les baixes d'associats per
una raó distinta a la de separació definitiva.
l)         El nomenament dels titulars de Secretaria, Intervenció-Tresoreria i Secretaria Tècnica.
 
La  relació  de  les  facultats  que  es  fa  en  aquest  article,  té  un  caràcter  merament
enunciatiu i no limita les atribucions de l'Assemblea General.
 
Article 15
1. La Junta Executiva regeix, administra i representa el Consell, i estarà formada pel President
i un màxim de 14 vocals. Els vocals seran elegits per l'Assemblea General d'entre els seus
membres, d'acord amb les regles següents: 
 
      3 vocals seran els 3 representants de la Diputació de Girona
      8 vocals representaran cadascuna de les comarques esmentades a l'article 6,  i
l'elecció haurà de recaure sobre algun dels ens locals de la comarca representada
      3 vocals representaran els municipis associats, i se n'elegirà un per cadascun dels
trams següents: 
▪       municipis fins a 1.000 habitants
▪       municipis entre 1.001 i 5.000 habitants
▪       municipis amb població superior a 5.000 habitants
Cada municipi pot presentar una candidatura i l'Assemblea elegirà per votació
      Tots els esmentats càrrecs han d’ésser exercits per persones diferents.
 
2. El nomenament i el cessament dels càrrecs els ha de certificar el secretari, amb el vistiplau
del president, i s'han de comunicar al Registre d'Associacions.
 
Article     17
La Junta Executiva té les facultats següents:
a)       Representar, dirigir i administrar el Consell de la manera més àmplia que reconegui la
Llei; així mateix, complir les decisions preses per l'Assemblea General, d'acord amb les
normes, instruccions i directrius que estableixi l'Assemblea.
b)      Prendre els acords que calgui en relació amb la compareixença davant els organismes
públics i per exercir tota mena d'accions legals i interposar els recursos pertinents.
c)       Proposar a l'Assemblea General la defensa dels interessos del Consell.
d)      Proposar a l'Assemblea General la defensa de l'establiment de les quotes que els
membres del Consell han de satisfer.
e)       Proposar a la Presidència la convocatòria de les assemblees generals i controlar que es
compleixin els acords que s'hi adoptin.
f)        Proposar a l'Assemblea General el Pla d'actuació general
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g)      Presentar el balanç i l'estat de comptes de cada exercici a l'Assemblea General perquè
els aprovi i confeccionar els pressupostos de l'exercici següent.
h)       Contractar els béns i serveis que l'associació pugui necessitar; es podran adoptar
criteris i límits per tal de delegar en el President algunes d'aquestes facultats.
i)         Inspeccionar la comptabilitat i preocupar-se perquè els serveis funcionin amb normalitat.
j)         Establir grups de treball que es cregui convenients per aconseguir de la manera més
eficient i eficaç els fins de l'associació i autoritzar els actes que aquests grups projectin dur a
terme.
k)       Nomenar els vocals de la Junta Executiva que s'hagin d'encarregar de cada grup de
treball, a proposta dels mateixos grups.
l)         Dur a terme les gestions necessàries davant d'organismes públics, entitats i altres
persones, per aconseguir:
- subvencions o altres ajuts.
- l'ús de locals o edificis adients per a les seves activitats. 
m)      Resoldre provisionalment qualsevol cas que no hagin previst els Estatuts i donar-ne
compte en la primera reunió de l'Assemblea General.
n)        Qualsevol altra facultat que no estigui atribuïda específicament a algun altre òrgan de
govern del Consell o que li hagi estat delegada expressament.
 
Article     18
1. El President de l'Assemblea General i de la Junta Executiva serà elegit per l’Assemblea
d’entre els seus membres.
 
2. Són pròpies del president les funcions següents:
a)       Dirigir i representar legalment el Consell, per delegació de l'Assemblea General i de la
Junta Executiva.
b)      Presidir i dirigir els debats tant de l'Assemblea General com de la Junta Executiva.
c)       Emetre un vot de qualitat decisori en els casos d'empat.
d)      Establir la convocatòria de les reunions de l'Assemblea General i de la Junta Executiva.
e)       Ordenar els pagaments vàlidament
f)        Executar els acords de la Junta Executiva i, en el seu cas, de l'Assemblea General
g)      Contractar béns i serveis, amb els criteris i límits que estipuli la Junta Executiva
h)       Obrir comptes corrents i llibretes d'estalvis a qualsevol establiment de crèdit o d'estalvi i
disposar dels fons que hi hagi en aquest dipòsit. La disposició dels fons es determina a l'article
36.
i)         Visar les actes i els certificats confeccionats pel secretari de l'Associació.
j)         Les  atribucions  restants  pròpies  del  càrrec  i  aquelles  per  a  les  quals  el  deleguin
l'Assemblea General o la Junta Executiva.
 
3. En cas d'urgència, el President podrà prendre acords en qüestions reservades a la Junta
Executiva, que després hauran de ser ratificats per aquesta.
 
4. Els vicepresidents primer i segon, que substituiran el president en cas de vacant, absència o
malaltia, els elegirà, de forma successiva, la Junta Executiva d’entre els seus membres.
 
Article 25
1. (..)
 
2. La convocatòria s'ha de comunicar quinze dies abans de la data de la reunió, individualment
i per escrit, adreçada al domicili que consti en la relació actualitzada d'associats que ha de
tenir l'associació. Cinc dies abans, com a mínim, tota la documentació necessària ha d'estar a
disposició dels socis al local social.
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3. (..)
 
4. El secretari redacta l'acta de cada reunió, que contindrà un extracte de les deliberacions, el
text dels acords adoptats, el resultat numèric de les votacions i la llista de les persones
assistents.
 
L'acta haurà de ser aprovada, dins el termini de quinze dies, pel president i per dos
interventors  designats  a  l'efecte  per  la  pròpia  Assemblea,  i  seguidament  serà
comunicada a tots els ens locals associats.
 
Article 26
Perquè l’Assemblea General es pugui constituir vàlidament en primera convocatòria, a l’efecte
de la realització de les sessions, deliberacions i presa d’acords, cal la presència de la meitat
més un dels membres associats, havent de ser-hi  presents el president i el secretari o les
persones que els substitueixin. 
En segona convocatòria, que tindrà lloc mitja hora després, quedarà vàlidament constituïda
amb la presència de tres membres a més del president i del secretari.
 
Un mínim no inferior al 10 % dels associats pot sol·licitar a l'òrgan de govern la inclusió
en l'ordre del dia d'un o més assumptes per tractar. La sol·licitud també es pot fer
directament a l'Assemblea, que decideix el que considera convenient, però únicament
pot adoptar acords respecte als punts no inclosos en l'ordre del dia, si així ho decideix
la majoria de les persones presents.
 
Article     27
1. (..)
 
2. (..)
3.  Per adoptar acords sobre la separació dels membres, la modificació dels Estatuts, la
constitució d'una federació amb associacions similars o la integració en una de ja existent, cal
el vot favorable de les dues terceres parts dels socis presents. 
 
4. Per a modificar els Estatuts es necessita l’acord dels plens de les entitats locals,
adoptat per majoria absoluta.
 
Article     29
1. La Junta Executiva queda constituïda vàlidament en primera convocatòria, si ha estat
convocada amb una antelació mínima de dos dies i hi ha un quòrum de la meitat més un. A
falta de quòrum, se celebrarà en segona convocatòria mitja hora més tard i serà suficient la
presència de dos membres a més del president i del secretari.
 
2. (..) 
 
3. (..)
 
 
Els apartats no transcrits dels anteriors articles no son objecte de modificació.
 
Tercer.- Encomanar al CILMA la realització dels tràmits següents:

a)     Publicació al BOP de Girona, i una referència al DOGC, de l’acord d’aprovació i

PLE2014/16 de 23 de desembre de 2014 45



del text dels Estatuts modificats, una vegada es compti amb els acords de ratificació
de tots els ens associats.

b)     Remissió de l’acord de modificació  a la Direcció General d'Administració Local,
als efectes de modificar les dades del Registre d'organitzacions associatives d'ens
locals

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé el senyor Rangel manifestant que aquest també és un dels temes que hem
anat passant darrerament per plenari, per donar compliment a la Llei 27/2013, que fa
referència a la racionalització i sostenibilitat de l'Administració Local. Cadascun dels
Consorcis i Mancomunitats han d'anar modificant els seus Estatuts per anar adaptant-
se a aquesta Llei, i aquest és un pas més, del consorci d'Iniciatives Locals del Medi
Ambient,  que  a  grans  trets,  el  que  fa  és  proposar  en  els  seus  Estatuts  la  seva
adscripció a la Diputació de Girona i variar alguns dels aspectes més formals, com és
la composició de la seva Junta Executiva o els mecanismes de delegació de vot o els
mecanismes de sol.licitud de formar part o de dissolució d'aquest propi ens, no té cap
més canvi ni modificació substancial, i senzillament el que ens demanen és que tots
els membres, cosa que serà difícil perquè a comarques gironines n'hi ha més de 170
que formen part  d'aquest  del  CILMA,  i  tots  els  seus  membres  hauran  de  ratificar
aquest acord que es va produir a finals del mes de desembre.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova per unanimitat la proposta sense esmenes.

B) Control i fiscalització dels òrgans de govern

11.- INFORMES.-

No n'hi han hagut.

12.- PRECS I PREGUNTES.-

No se'n formulen.

I  no havent-hi  cap més assumpte per tractar  s’aixeca la sessió  essent  23/12/2014
21:00:00. En dono fe.

Diligència: Aquesta acta ha estat aprovada sense esmenes pel Ple del dia XXX.
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